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Cumhurbaşkanı Erdoğan, Malazgirt Zaferi’nin 951. yıl dönümü dolayısıyla Ahlat'taki etkinliğe katıldı

Президент Эрдоган принял участие в мероприятии в Ахлате по случаю 951-й годовщины Манцикертской победы

Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, "Kıyısında 
kurulduğu Van 
Gölü'yle, batısındaki 
Nemrut ve doğusundaki 
Süphan Dağları'yla, 
bağrında muhafaza 
ettiği Selçuklu yadigârı 
mezarlıkları ve daha 
nice güzellikleriyle 
Ahlat, maziden atiye 
kurduğumuz köprünün 
kilit taşlarından biridir.

Президент Эрдоган сказал: 
«С озером Ван, на котором он 
был основан, Немрутом на 
западе и горами Сюпхан на 
востоке, кладбищами 
реликвий сельджуков, 
которые он сохраняет, и 
многими другими красотами, 
Ахлат является одним из 
краеугольных камней моста, 
который мы построили из 
прошлого. , пролитая кровь и 
цивилизационная миграция 
с востока на запад.

TARİHTE BUGÜN
Sivil Toplum Kuruluşlarından Mahir 
Ünal’a Teşekkür Ziyareti

Благодарственный Визит 
Махиру Юналу От Организаций 
Гражданского Общества

Sayfa 2/3

Twitter’ın Türkiye’de kapattığı hesapların cumhurbaşkanı Recep Tayip Erdoğan’a destek 
amacıyla açılan «sahte hesaplar olduğu» ve bu hesapların tek bir merkezden yönetildiği 
iddiasıyla 7000 üzerinde hesabı geçtiğimiz günlerde bloke etmişti.

Sivil Toplum Örgütlerinden Siyasi Partilerden ve Toplumun Bir Çok Kesiminden 
Twitter’ın Bloke Uygulamasına Tepkiler Gelmeye Devam Ediyor.

В прошедшие дни с утвержением Twitter о том, что закрытые учетные записи 
являлись «поддельными», были открыты с целью поддержки нашего президента 
Реджепа Тайипа Эрдогана и управлялись из одного центра, было заблокировано 
около 7000 аккаунтов.

Организации гражданского общества, политические партии и многие социальные 
слои продолжают реагировать на данное блокирование Twitter.

Kırgızistan'ın Ankara Büyükelçisi Ömüraliyev, ülkesinin 
turistlere sunduğu imkanları anlattı

В Анкаре рассказали о туристическом 
потенциале  Кыргызстана
Кыргызстан привлекает туристов своей природой, 
историческим и культурным наследием, сказал 
посол республики в Анкаре Кубанычбек 
Омуралиев

Kırgızistan'ın Ankara Büyükelçisi Kubanıçbek 
Ömüraliyev, "Ülkemizin el değmemiş doğası, dağlık 
alanları, halk tarihi ve kültürel mirası turistlerin 
ilgisini çekmektedir." dedi.

Rusya Devlet Başkanı Putin: Farklı 
kıtalarda çok sayıda müttefike sahip 
olmaktan memnuniyet duyuyoruz

Президент России 
Путин: Мы рады, что 
у нас много 
союзников на разных 
континентах
Sayfa 12/12

Cezayir ve Fransa liderleri, ikili 
ilişkilerde yeni sayfa açmakta anlaştı
Cezayir Cumhurbaşkanı Abdulmecit Tebbun ile 
Fransız mevkidaşı Emmanuel Macron, yaklaşık 
bir yıldır artan gerginliğin ardından saygı ve 
çıkar dengesi ışığında ikili ilişkilerde yeni bir 
sayfa açma konusunda anlaştı.

Лидеры Алжира и Франции 
договорились открыть новую 
страницу в двусторонних 
отношениях
Президент Алжира Абдулмесит Теббун и его 
французский коллега Эммануэль Макрон 
договорились открыть новую страницу в 
двусторонних отношениях в свете баланса 
уважения и интересов после почти года 
эскалации напряженности.                     Sayfa 20/20

YPG/PKK işgalindeki petrol zengini 
Haseke'de halk yakıt bulamıyor
Terör örgütü YPG/PKK, Suriye'de işgalinde 
tuttuğu zengin petrol sahalarına sahip Haseke 
ilindeki halkı yakıttan mahrum bırakılıyor. Bölge 
halkı yakıtın kaçırılması nedeniyle krizin 
yaşandığını düşünüyor.

Южная Корея: у нас нет  планов по 
денуклеаризации  Северной Кореи
Президент Южной Кореи Юн Сок Ёль заявил, 
что не планирует денуклеаризацию Северной 
Кореи.

Casus yazılım 'Predator'un ev sahiplerinden 
Kıbrıs Rum kesimi  de tartışmalara katıldı
Греки-киприоты, совладельцы шпионского 
ПО Predator,  также присоединились к 
обсуждению                                                  Sayfa10/11

Güney Kore: Kuzey Kore'yi nükleer 
silahlardan arındırmaya dair 
planımız yok
Güney Kore Devlet Başkanı Yoon Suk Yeol, Kuzey 
Kore'yi nükleer silahlardan arındırmaya yönelik 
planları olmadığını bildirdi.

Южная Корея: у нас нет  планов по 
денуклеаризации  Северной Кореи
Президент Южной Кореи Юн Сок Ёль заявил, что 
не планирует денуклеаризацию Северной Кореи.
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, Malazgirt Zaferi’nin 951. 
yıl dönümü dolayısıyla Ahlat'taki etkinliğe katıldı

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “Ahlat, Maziden 
Atiye Kurduğumuz Köprünün Kilit Taşlarından Biridir”

Sivil İnisiyatif Gazetesi (Zeliha Sorkunlu) 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Kıyısında kurulduğu Van 
Gölü'yle, batısındaki Nemrut ve doğusundaki Süphan 
Dağları'yla, bağrında muhafaza ettiği Selçuklu yadigârı 
mezarlıkları ve daha nice güzellikleriyle Ahlat, maziden 
atiye kurduğumuz köprünün kilit taşlarından biridir. 
Avrupa'nın kendi içindeki barbarlığın zirveye ulaştığı, 
dinî amaçlı görünen ama aslında yağma niyetli Haçlı 
Seferleri'yle oluk oluk kan döktüğü, doğudan batıya bir 
medeniyet göçünün yaşandığı çağlarda Ahlat, bölgesinin 
parlayan yıldızı olarak öne çıkmıştır" ifadelerini kullandı.
Ahlat'ın, asırlar boyunca Sultan Alparslan'ın Malazgirt'te 
açtığı kapının âdeta muhafızı ve tasnif merkezi olduğunu 
belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, şöyle devam etti: 
"Hazreti Ömer'den Sultan Alparslan'a nice büyüklerin 
bize mirası olan bu şehir, tıpkı Malazgirt gibi maalesef 
uzunca bir süre ihmal edilmiştir. Malazgirt'le birlikte 
Ahlat'ı da tarihî ve manevi ehemmiyetine uygun şekilde 
yeniden imar ve ihya ediyoruz. Cumhurbaşkanlığı 
Külliyemizin bir şubesini de burada inşa ederek 
Anadolu'yu milletimize vatan yapan ecdadın mirasına 
sahip çıkıyoruz. Okçular Vakfımızın gayretleriyle sadece 
ecdadın mirasına sahip çıkmakla kalmıyor, nesilden 
nesile gururla aktarılacak bir geleneği de burada 
yerleştiriyoruz. Gençlerimizin Ahlat'a ve Malazgirt'e 
sahip çıktıklarını gördükçe büyük ve güçlü Türkiye'nin 
geleceğine olan güvenimiz, 2053 vizyonundan 
umudumuz artıyor. Tabii bazıları, bu bozkıra bizim 
ısrarla niye yatırım yaptığımızı, gençlerimizi teşvik 
ettiğimizi anlamıyor, anlamak istemiyor. Bu kesimlerin 
dünyanın dört bir yanındaki toplumların üstelik bizim 
gibi binlerce yıllık da değil yaşadıkları coğrafyadaki 
birkaç asırlık varlıklarını anlamlandırmak için icat 
ettikleri tarih ve kültür inşaat çabalarını hayranlıkla takip 
ve takdir ettiklerini biliyoruz."
Ama aynı kesimlerin, "Konu Türkiye olunca, konu 
Anadolu olunca, konu Türk milleti olunca, konu İslam 
olunca tam bir mankurtluk tavrıyla küçümseyici, alaycı, 
horlayıcı bir tavır" içine girdiğini ifade eden 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Her ne kadar bunların 
kanından da olsa, imanından da, vatanımıza olan 
aidiyetinden de şüphe duysak da kendilerine ne 
yaptığımızı, ne için yaptığımızı tane tane anlatmayı 
sürdüreceğiz" dedi.
“Ahlat ve Malazgirt Anadolu'nun ebedî vatanımız olarak 
tescilidir.”
Cumhurbaşkanı olarak sorumluluğunun ve mirasçısı 
olunan medeniyetin kodlarının bunu gerektirdiğini 
söyleyen Cumhurbaşkanı Erdoğan, şunları kaydetti: "Evet 
Ahlat ve Malazgirt geçmişi, bugünü ve yarınıyla 
Türkiye'dir. Ahlat ve Malazgirt Anadolu'nun ebedî 
vatanımız olarak tescilidir. Ahlat ve Malazgirt meAhlat ve 
Malazgirt dostlarımıza güven, düşmanlarımıza korku 
veren o yükselişimizin mührüdür.deniyetimizi yeniden 
yükseltme irademizin adıdır. Ahlat ve Malazgirt yeni 
nesillere sahip oldukları değerlerin ve vatanın bedelini 
hatırlatacak bir semboldür. Ecdadın, gazadan gazaya 
koşarak inşa ettiği şanlı tarihi, merhum 
sosyologlarımızdan Erol Güngör şöyle anlatıyor. 'Savaşa 
dua ile başlanır, gülbank çekilir. Yürüyüşte ve hücumda 
tekbirler alınır. Çarpışma sırasında sancak dibinde ordu 
hafızları Fetih Suresi okur.

 Bu gelenek, Mohaç'ın gazilerini 
Malazgirt'in gazilerine, oradan da 
Bedir'de çarpışan iman ordusuna 
bağlar' Hamdolsun bugün de 
askerimiz, jandarmamız, polisimiz, 
korucumuz, aynı inançla, aynı 
cesaretle Bedir'deki iman ordusuna 
kadar uzanan bir imanla 
mücadelesini yürütüyor."
Cumhurbaşkanı Erdoğan, sözlerini 
şöyle sürdürdü: "Elbette herkes 
inanmak zorunda değil. Her şey gibi 
iman da bir nasip meselesidir. Ama 
hiç kimsenin inancı ve imanıyla 
canları pahasına mücadele eden, alın 
terini ve kanını bu uğurda akıtmakta 
tereddüt göstermeyen 
kahramanlarımıza saygısızlık etme 
hakkı da yoktur. Kimse duadan, 
tekbirden, salavattan rahatsız 
olmasın. Çünkü bu dualar, bu 
tekbirler, bu salavatlar kökeni, inancı, 
meşrebi ne olursa olsun Türkiye 
Cumhuriyeti sınırları içinde yaşayan 
herkesin, her bir ferdin istiklali ve 
istikbali için verilen cansiparane 
mücadelenin manevi zırhıdır. Sultan 
Alparslan, Malazgirt'te zafer 
kazandığında sadece Selçuklu'nun 
değil Rum'u, Ermeni'si, Yahudi'siyle 
Anadolu'daki herkesin geleceğini 
aydınlatan bir ışık yakmıştı. Nasıl 
anlatıyor şair bu destanı? 'Naramızdır 
bugün gök gürültüsü. Kanımızdır 
bugün yerin örtüsü. Gazi atlarımın 
nal parıltısı kılıçlarımızdır çakan 
şimşekler. Ya Allah bismillah, 
Allahuekber, Allahuekber."
Cumhurbaşkanı Erdoğan 
konuşmasında, Fatih Sultan 
Mehmet'in İstanbul'u fethettiğinde 
her inançtan, her kökenden insanın 
onurunu garanti altına aldığını 
söyledi.
Fetih Marşı'nın "Bırak, bozuk saatler 
yalan yanlış işlesin/Çelebiler çekilip 
haremlerde kışlasın/Yürü aslanım, 
fetih hazırlığı başlasın/Yürü, hala ne 
diye kendinle savaştasın/Fatih'in 
İstanbul'u fethettiği yaştasın" 
dizelerini okuyan Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, Millî Mücadele kazanılıp 
Cumhuriyet kurulurken de 
Anadolu'da yaşayan ve Anadolu'ya 
sığınan herkesin canının, malının, 
haysiyetinin müstevlilerin ayakları 
altında ezilmekten kurtarıldığını 
vurguladı.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, İstiklal 
Marşı'nın dizelerini okuyarak bugün 
de Türkiye'yi dünyanın en güçlü 
devletleri arasına sokmak için verilen 
demokrasi ve kalkınma 
mücadelesinin, Türk milleti ve 
dostların tamamı için olduğunu 
anlattı.Son dönemdeki mücadelenin 
somut örneğinin 15 Temmuz destanı 
olduğuna işaret eden Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, "Dudağında tekbir, elinde 
bayrak/Namusun şiarı yiğitler 
gördüm/Bağrına gül gibi bastı şu 
toprak/Ölümü öldüren şehitler 
gördüm" dizelerini okudu.

“Ülkemizin Güvenlik Önceliklerine, 
Kendi Planlamamıza Göre 
Operasyonları Sürdüreceğiz”
Cumhurbaşkanı Erdoğan, her bir 
vatandaşın güvenliğini, huzurunu 
teminat altına almak için terör 
örgütlerinin başını ezdiklerini ve 
ezmeye devam edeceklerini dile 
getirerek, "Cudi'de, Gabar'da, 
Tendürek'te, Bestler Deresi'nde 
ezdik, ezmeye devam edeceğiz" diye 
konuştu.
Şehit Tümgeneral Aydoğan 
Aydın'ın yazdığı şiirin, "Soğuk 
namlular elimizde, yürüyorken 
dağlara/Şehitlerden selam geldi, 
savaşan tüm sağlara" dizelerini 
okuyan Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
Türkiye'deki her bir insanın 
refahını, hayat kalitesini ve 
standartlarını yükseltmek için 
asırlara bedel eserler ve hizmetler 
ürettiklerini vurguladı.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, son 20 
yılda inşa edilen her eserin, her 
hizmetin bu anlayışla hayata 
geçirildiğini belirtti.
Her bir ferdin geleceğe güvenle 
bakabilmesi için vizyonları 
genişlettiklerini, derinleştirdiklerini 
ve büyüttüklerini aktaran 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, yaklaşık 
11 yıl önce bu vizyonun adına 2023 
dediklerini, bugün 2053 dediklerini 
ifade etti. Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
yarın da 2071 diyerek yollarına 
devam edeceklerini kaydetti.
Kalkınmadan güvenliğe, 
diplomasiden ekonomiye hiçbir 
alanda mücadelenin bitmediğinin 
altını çizen Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, Fırat Kalkanı Harekâtı’nın 
6'ncı yıl dönümü içerisinde 
bulunulduğunu hatırlatarak şöyle 
devam etti: "Terörle mücadelede, 
sınırlarımız içinde ve ötesinde görev 
yapan, şehitlik ve gazilik 
mertebelerine ulaşan kahraman 
askerlerimizin her birine 
şükranlarımı sunuyorum. Hâlen 
sınırlarımızda ve ötesinde 
kahramanca mücadele eden 
askerlerimize ve tüm güvenlik 
görevlilerimize başarılar diliyor, 
Rabbimden hepsini korumasını 
niyaz ediyorum. Güney sınırlarımızı 
bir uçtan diğer uca 30 kilometre 
derinliğinde bir koridorla güvence 
altına alana kadar mücadelemizin 
bitmeyeceğini tüm dünyaya bir kez 
daha ilan ediyorum. Kendileri 
diledikleri zaman, diledikleri yere 
harekât düzenleyip bize 'Sakın ha!' 
diyerek parmak sallayanların 
riyakârlıklarının farkındayız, bu 
samimiyetsiz ifadeleri asla dikkate 
almıyoruz. Ülkemizin güvenlik 
önceliklerine göre, kendi 
planlamamıza göre bu 
operasyonları sürdüreceğiz. Hep 
söylediğimiz gibi bir gece ansızın 
gelebiliriz hem de her yere 
gelebiliriz.

 Bizim diğerlerinden farkımız; 
kimsenin toprağında, birliğinde, 
beraberliğinde gözümüz yoktur. Biz 
sadece kendi güvenliğimiz ve 
dostlarımızın huzuru için 
çalışıyoruz. Geçmişi sömürge ve 
katliam lekeleriyle dolu olan hiçbir 
ülkenin, toplumun, Türkiye'nin bu 
haysiyetli, ilkeli ve adil mücadelesine 
söz söylemeye hakkı yoktur. 
Türkiye'nin önünü iki asırdır 
kullandıkları yöntemlerle artık 
kesemediklerini görenlerin 2023 
yaklaştıkça yeni oyunlar, yeni 
sinsilikler peşinde koşmaları boşuna 
değildir. Ne yaparlarsa yapsınlar, 
başaramayacaklar."
"Sakın kader deme kaderin üstünde 
bir kader vardır/Ne yapsalar boş 
göklerden gelen bir karar vardır/
Gün batsa ne olur geceyi onaran bir 
mimar vardır/Yanmışsam külümden 
yapılan bir hisar vardır" dizelerini 
okuyan Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
milletle birlikte gerektiğinde 
küllerinden hisarlar yaparak 
mücadeleyi başarıya ulaştırmakta 
kararlı olduklarını söyledi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
teslimiyetlerinin sadece Allah'a 
olduğunu, onun dışında kendilerini 
durduracak, geriletecek, esarete, 
sefalete, zillete sürükleyecek beşeri 
bir güç tanımadıklarını ve 
tanımayacaklarını vurguladı. "Ya 
olacağız, ya olacağız" diyen 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Türkiye 
ve Türk milleti için başka yolun 
bulunmadığını dile getirdi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Cumhur 
İttifakı ile geleceği yeniden inşa ve 
ihya edeceklerini sözlerine ekledi.
UNESCO Dünya Kültür Mirası 
Geçici Listesi'ndeki Ahlat Selçuklu 
Mezarlığını Ziyaret
Malazgirt Zaferi'nin 951. yıl dönümü 
etkinlikleri için Ahlat'ta bulunan 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, UNESCO 
Dünya Kültür Mirası Geçici 
Listesi'ndeki dünyanın en büyük 
Türk İslam mezarlığı olma özelliğini 
taşıyan Selçuklu Meydan 
Mezarlığı'nı ziyaret etti.
Cumhurbaşkanı Erdoğan'a, Türkiye 
Büyük Millet Meclisi Başkanı 
Mustafa Şentop, MHP Genel 
Başkanı Devlet Bahçeli, Aile ve 
Sosyal Hizmetler Bakanı Derya 
Yanık, Dışişleri Bakanı Mevlüt 
Çavuşoğlu, İçişleri Bakanı Süleyman 
Soylu, Adalet Bakanı Bekir Bozdağ, 
Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin 
Nebati, Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy, Millî Savunma 
Bakanı Hulusi Akar, Millî Eğitim 
Bakanı Mahmut Özer, Sağlık Bakanı 
Fahrettin Koca, Sanayi ve Teknoloji 
Bakanı Mustafa Varank, Ulaştırma 
ve Altyapı Bakanı Adil 
Karaismailoğlu, Tarım ve Orman 
Bakanı Vahit Kirişci, Ticaret Bakanı 
Mehmet Muş ile BBP Genel Başkanı 
Mustafa Destici de eşlik etti
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 Гражданская Инициатива

Президент Эрдоган принял участие в мероприятии в Ахлате 
по случаю 951-й годовщины Манцикертской победы
Президент Реджеп Тайип Эрдоган: «Ахлат — один из краеугольных камней моста, 
который мы построили из прошлого в Атие»
Газета «Гражданская 
инициатива» (Зелиха Соркунлу) 
Президент Эрдоган сказал: «С озером 
Ван, на котором он был основан, 
Немрутом на западе и горами Сюпхан на 
востоке, кладбищами реликвий 
сельджуков, которые он сохраняет, и 
многими другими красотами, Ахлат 
является одним из краеугольных камней 
моста, который мы построили из 
прошлого. , пролитая кровь и 
цивилизационная миграция с востока на 
запад.
Заявив, что Ахлат был хранителем и 
сортировочным центром ворот, которые 
султан Алпарслан открыл в Манзикерте 
на протяжении веков, президент Эрдоган 
продолжил: «Этот город, который стал 
наследием многих великих людей от 
Хазрата Омера до султана Алпарслана, к 
сожалению, так Манцикерт. Долгое время 
находился в запустении. Вместе с 
Манцикертом мы реконструируем и 
восстанавливаем Ахлат в соответствии с 
его исторической и духовной 
значимостью. Строя здесь филиал нашего 
Президентского комплекса, мы 
защищаем наследие наших предков, 
создавших Анатолию родину для нашего 
народа.Мы не только защищаем его 
наследие, мы также закладываем 
традиции, которые с гордостью будут 
передаваться из поколения в 
поколение.Поскольку мы видим, что 
наша молодежь заботится об Ахлате и 
Манцикерте, наша уверенность в 
будущем Великая и сильная Турция и 
наша надежда на видение 2053 года 
растут.Этот сегмент не понимает или не 
хочет понимать, что мы делаем, что мы 
поощряем нашу молодежь. Мы знаем, что 
общества во всем мире восхищаются и 
ценят усилия по строительству истории и 
культуры, изобретенные обществами во 
всем мире, чтобы придать смысл их 
существованию, не просто 
тысячелетнему, а нескольким векам в 
географии, в которой они живут. "
Однако президент Эрдоган заявил, что те 
же сегменты занимают снисходительное, 
циничное, презрительное отношение, 
когда речь идет о Турции, когда речь идет 
об Анатолии, когда речь идет о турецкой 
нации, когда речь идет об исламе.Мы 
продолжим говорить им одно одно, что 
мы делаем и почему мы это делаем, даже 
если мы сомневаемся в их 
принадлежности к нашей стране", - сказал 
он.
«Ахлат и Манцикерт — это прописка 
Анатолии как нашей вечной родины».
Заявив, что этого требуют его 
ответственность как президента и 
кодексы унаследованной им 
цивилизации, президент Эрдоган сказал: 
«Да, Ахлат и Манцикерт — это Турция с 
ее прошлым, настоящим и будущим. 
Ахлат и Манцикерт — это прописка 
Анатолии как нашей вечной родины. 
Манзикерт — это имена нашей воли к 
возрождению нашей цивилизации. своих 
ценностей и ценности своей родины.Наш 
покойный социолог Эрол Гюнгор 
рассказывает славную историю,которую 
строили наши предки бегая от усердия к 
гневу."Хвала нашим солдатам,нашей 
жандармерии,нашим солдатам,нашей 
жандармерии",нашей полиции , наша 
гвардия, та же вера С таким же 
мужеством он сражается с верой, которая 
распространяется на армию веры в 
Бадре».

Президент Эрдоган продолжил свои слова 
следующим образом: «Конечно, не все должны 
верить. Как и все остальное, вера – это вопрос 
судьбы. Но никто не имеет права не уважать 
наших героев, которые борются со своей верой и 
верой ценой своей жизни и которые не колеблясь 
проливают за это дело свой пот и кровь.Пусть 
никого не тревожат молитвы, такбиры и салаваты, 
ибо эти молитвы, эти такбиры, эти салаваты суть 
духовная броня бездушной борьбы за 
независимость и будущее каждого человека, 
проживающего в пределах границ Турецкой 
Республики, независимо от его происхождения, 
вероисповедания или склонностей.Султан 
Алпарслан, Манцикерт Он зажег свет, который 
осветил будущее не только сельджуков, но и 
греков, армян, евреев, и всех в Анатолии, когда он 
одержал победу в «Как поэт рассказывает об этом 
эпосе? Вспышка молнии — это наши мечи. О 
Аллах, бисмиллах, Аллахуекбер, Аллахуекбер».
В своем выступлении президент Эрдоган сказал, 
что когда Фатих Султан Мехмет завоевал 
Стамбул, он гарантировал честь людям всех 
вероисповеданий и происхождения.
Строки Гимна Фетиха «Пусть сломанные часы 
идут не так / Пусть Челеби уходят и занимают 
свои казармы в гаремах / Иди, мой лев, начнутся 
приготовления к завоеванию / Иди, почему ты все 
еще воюешь с собой / Вы в том возрасте, когда 
Фатих завоевал Стамбул. Президент Эрдоган, 
прочитавший книгу, подчеркнул, что жизнь, 
имущество и достоинство всех, кто жил в 
Анатолии и нашел убежище в Анатолии, были 
спасены от раздавливания ногами попечителей, 
даже когда Национальная борьба была выиграна, 
а Республика учредил.
Президент Эрдоган прочитал строки 
государственного гимна Турции и сказал, что 
борьба за демократию и развитие, направленная 
на то, чтобы поставить Турцию в число самых 
могущественных государств мира, предназначена 
для турецкого народа и всех друзей.
Указав, что конкретным примером недавней 
борьбы является эпопея 15 июля, президент 
Эрдоган процитировал строки: «Я видел храбрых 
мужчин с такбиром на губах и флагом в руке / 
Лозунг чести / Земля, которая теснила в грудь 
твою, как розу / Я видел мучеников, убивших 
смерть».
«Мы продолжим операции в соответствии с 
приоритетами безопасности нашей страны и в 
соответствии с нашим собственным планом»
Выразив, что они сокрушили и будут сокрушать 
глав террористических организаций, чтобы 
обеспечить безопасность и покой каждого 
гражданина, президент Эрдоган сказал: «Мы 
сокрушили их в Куди, Габаре, Тендуреке и 
Бестлер-Крике, и мы продолжим сокрушать их."
Процитировав строки из стихотворения, 
написанного генерал-майором-мучеником 
Айдоганом Айдыном: «Холодные морды в наших 
руках, во время ходьбы мы приветствуем горы / 
Мученики приветствуют всех воинов», президент 
Эрдоган сказал, что они произвели работы и 
услуги на века. повысить благосостояние, 
качество жизни и уровень жизни каждого 
человека в Турции», — подчеркнул он.
Президент Эрдоган заявил, что каждая работа и 
каждая услуга, построенные за последние 20 лет, 
были реализованы с этим пониманием.
Заявив, что они расширили, углубили и 
расширили свое видение, чтобы каждый человек 
мог с уверенностью смотреть в будущее, 
президент Эрдоган заявил, что около 11 лет назад 
они назвали это видение 2023 годом, а сегодня 
говорят 2053 год. Президент Эрдоган заявил, что 
они продолжат свой путь, сказав 2071 
завтра.Подчеркнув, что борьба не заканчивается 
ни в одной сфере, от развития до безопасности, от 
дипломатии до экономики, Президент Эрдоган 
напомнил, что проходит шестая годовщина 
операции 

«Щит Евфрата», и продолжил: 
из них.Желаю успехов нашим 
солдатам и всем нашим 
силовикам, которые до сих 
пор героически сражаются у 
наших границ и за их 
пределами, и молю Господа 
защитить их всех.Еще раз 
заявляю на весь мир, что наша 
борьба не будет пока не 
обезопасим наши южные 
границы 30-километровым 
коридором от одного конца до 
другого. Когда хотят, 
организуют операцию, где 
хотят, и говорят нам: «Не 
надо!» Мы знаем о лицемерии 
тех, кто машет пальцами, 
говоря: «Мы никогда не 
принимаем во внимание эти 
неискренние заявления. Мы 
будем продолжать эти 
операции в соответствии с 
нашим собственным планом, в 
соответствии с приоритетами 
безопасности нашей страны. 
Как мы всегда говорим, мы 
можем прийти вдруг за одну 
ночь и мы можем прийти в 
любое место. Наше отличие от 
других в том, что мы не 
смотрим на чью-либо землю, 
единство и солидарность». 
«Мы работаем только для 
собственной безопасности и 
мира наших друзей. Ни одна 
страна, общество или Турция, 
чье прошлое полно 
колониальных пятен и резни, 
не имеют права голоса в этой 
достойной, принципиальной и 
справедливой борьбе. века." Не 
напрасно они гоняются за 
новыми уловками и за новыми 
уловками по мере 
приближения. Что бы они ни 
делали, им не добиться успеха".
Чтение строк «Не говори о 
судьбе, над судьбой есть 
судьба / Что бы они ни делали, 
решение приходит с пустого 
неба / Что бы ни случилось, 
когда солнце садится, есть 
архитектор, который 
исправляет ночь / Если я я 
сожжен, из моего пепла 
построена крепость», - 
президент Эрдоган вместе с 
народом добивается успеха в 
борьбе, строя крепости из его 
пепла. Он сказал, что они 
полны решимости.

Президент Эрдоган подчеркнул, 
что они сдаются только Аллаху, 
и что они не признают и не 
признают никакой другой 
человеческой силы, которая 
остановит их, втянет обратно в 
рабство, нищету и унижение. 
Сказав: «Мы либо будем, либо 
будем», президент Эрдоган 
заявил, что у Турции и турецкого 
народа нет другого пути.
Президент Эрдоган добавил, что 
они восстановят и возродят 
будущее вместе с Народным 
альянсом.
Посещение кладбища Ахлат 
Сельджук, внесенного в 
предварительный список 
Всемирного культурного 
наследия ЮНЕСКО.
Президент Эрдоган, 
находящийся в Ахлате на 
праздновании 951-й годовщины 
победы Манцикерта, посетил 
кладбище на площади 
Сельджуков, которое является 
крупнейшим в мире турецко-
исламским кладбищем, 
включенным в 
Предварительный список 
всемирного культурного 
наследия ЮНЕСКО.
Президент Эрдоган, 
председатель Великого 
национального собрания Турции 
Мустафа Шентоп, председатель 
ПНД Девлет Бахчели, министр 
по делам семьи и социальных 
служб Дерья Яник, министр 
иностранных дел Мевлют 
Чавушоглу, министр внутренних 
дел Сулейман Сойлу, министр 
юстиции Бекир Боздаг, министр 
финансов и Министр финансов 
Нуреддин Небати, министр 
культуры и туризма Мехмет 
Нури Эрсой, министр 
национальной обороны Хулуси 
Акар, национальное образование 
Сопровождали министра 
Махмут Озер, министр 
здравоохранения Фахреттин 
Коджа, министр 
промышленности и технологий 
Мустафа Варанк, министр 
транспорта и инфраструктуры 
Адиль Караисмаилоглу, министр 
сельского и лесного хозяйства 
Вахит Киришчи, министр 
торговли Мехмет Муш и 
председатель BBP Мустафа 
Дестичи.
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организаций и всех слоев общества - это 
совместное проведение кампаний против 
несправедливой, незаконной и необосно-
ванной блокировки со стороны Twitter.

Данная блокировка является операцией 
против турецкого государства, правитель-
ства и народа. Как неправительственная 
организация, мы никогда и ни в коем слу-
чае не согласимся с таким решением, мы с 
огорчением осуждаем его».

Выразив удовлетворение визитом, заме-
ститель председателя партии АКР Махир 
Юнал отметил, что закрытие некоторых 
учетных записей Twitter в Турции является 
предвзятым отношением. 

«В заявлениях, сделанных мною ранее, я го-
ворил, что мы продолжим работать над циф-
ровой осведомленностью и будем придер-
живаться нашей принципиальной позиции 
против данного предвзятого отношения со 
стороны Twitter, предоставляющей уникаль-
ную возможность для кругов, которые за 
счет лжи и клеветы делают эти медиа непри-
годными для использования, и поддержива-
ющей черную пропаганду террористов. 

Кроме того, это нападение на неправи-
тельственные организации никогда не 
будет приемлемым для нас. Конечно, как 
правительство, мы поддерживаем вас и 
всех пострадавших владельцев аккаунтов в 
Тwitter. Данная компания должна уважать 
ваши права и закон», - сказал Юнал. 

КЛЮЧЕВЫЕ МОМЕНТЫ ИЗ ПРЕСС-РЕ-
ЛИЗА МАХИРА ЮНАЛА…

«Те, кто видит в Twitter и других социаль-
ных сетях наиболее благоприятную почву 
для злословия, клеветнических кампаний и 
ложной политики, а также превращают это 
место в свалку, как сказал наш президент, 
цепляются за провокационные сообщения 
Стэнфорда и ложные претензии Тwitter.

Партия АКР, которая сделала своим прин-
ципом прозрачность, использование со-
циальных сетей с реальными именами, 
уважение прав других пользователей и 
отвержение агрессивных отношений, не 
имеет никакого отношения к обвинениям, 
выдвинутым в указанном отчете. Очевид-
но, что она обвиняется в защите Турции и 
своих интересов. Мы продолжим работать 
над цифровой осведомленностью и будем 
придерживаться нашей принципиальной 
позиции против данного предвзятого 
отношения со стороны Twitter, предостав-
ляющей уникальную возможность для кру-
гов, которые за счет лжи и клеветы делают 
эти медиа непригодными для использова-
ния, и поддерживающей черную пропаган-
ду террористов», - заявил Махир Юнал.

АНКАРA/Гражданская инициатива/
Зелиха Соркунлу/ Среди закрытых 

учетных записей Twitter был и аккаунт 
Столичной платформы международного 
мира и братства, которая объединяет более 
1200 конфедераций, федераций, фондов и 
ассоциаций.

Председатель Столичной платформы д-р 
Мустафа Курт нанес визит Махиру Юналу 
в головном офисе партии АКР и поблаго-
дарил его от имени представителей более 
1200 конфедераций, федераций, фондов и 
ассоциаций.

Курт выразил удовлетворение заявления-
ми Махира Юнала в прессе и сказал: «Мы 
хотели бы выразить нашу благодарность 
от имени Столичной платформы и наших 
братских организаций за Вашу поддержку 
неправительственным организациям и 
помощь в защите наших прав и закона.

Утверждение Twitter является неверным! 
Напротив, мы являемся международной 
гражданской инициативой, которая в соот-
ветствии с полученным от нашего

исторического наследия светом и вдохно-
вением поставила цель служить концепции 
«Создай условия для людей, пусть государ-
ство процветает», что и является нашей 
миссией. 

Вместе с упомянутыми организациями, 
не разделяя по религии, языку, расе, цвету 
кожи и политической мысли, мы верим 
в идеологию «Создай условия для людей, 
пусть государство процветает» и не теряем 
надежды в то, что из счастливых людей 
будут создаваться счастливые семьи, из 
счастливых семей - счастливые народы, из 
счастливых народов - счастливый мир».

Кроме этого, общественности хорошо из-
вестно, что мы основываемся на

идеологии наших предков «Создай условия 
для людей, пусть государство процветает», 
являемся независимыми от личных взглядов 
политических партий, далеки от одноднев-
ной политизированности, имеем концепцию, 
которая охватывает все слои общества, и 
всегда с уважением относимся к другим от-
личным от нас мнениям и видениям.  

К сожалению, Twitter несправедливо и не-
обоснованно закрыл наш главный аккаунт, 
что огорчило нас и представителей более 
1200 конфедераций, федераций, фондов и 
ассоциаций. Конечно же, мы не будем мол-
чать об этих несправедливых и незаконных 
действиях».

Курт продолжил свою речь:

«Наши ожидания от правительства Ту-
рецкой Республики, неправительственных 

Ne yazık ki twitter’ın merkezi hesabımızı 
haksız ve mesnetsiz yere kapatmış olup bu 
durum 1200 ’ü aşkın konfederasyon, fede-
rasyon, vakıf ve dernek temsilcilerimizi ve 
bizleri ziyadesiyle çok üzmüştür. Elbette bu 
haksız ve hukuksuz uygulamalar karşısında 
susmayacağız. 

Kurt Sözlerini Şöyle Devam Etti;

Türkiye Cumhuriyeti Devletinden, hükü-
metinden, sivil toplum kuruluşlarından 
toplumun tüm katmanlarından beklentimiz 
twitter’ın haksız hukuksuz ve mesnetsiz yere 
yapmış olduğu bloke uygulamalarına karşı 
hep beraber kampanyalar yapıp karşı dur-
malıyız.

Bu bloke uygulaması Türk Devletine, hükü-
metine ve Türk milletine yapılmış bir ope-
rasyondur. Sivil toplum kuruluşları olarak 
böyle bir uygulamayı asla ve asla kabul etmi-
yor, Esefle kınıyoruz dedi.

Ziyaretten Duyduğu Memnuniyeti Dile Ge-
tiren Ak Parti Genel Başkan Yardımcısı Ma-
hir Ünal Twitter’ın Türkiye›deki Bazı Hesap-
ları Kapatma Kararı Taraflı Bir Davranıştır.

Ünal; daha önceki açıklamalarımda belirt-
miştim;  «yalan ve iftiralarla bu mecraları 
kullanılamaz hale getiren çevreler için eşsiz 
bir fırsat sunan, teröristlerin kara propagan-
dalarına kol kanat geren twitter’ın bu taraflı 
tutumuna karşı bizler dijital farkındalık için 
çalışmayı, ilkeli duruşumuzu korumayı sür-
düreceğiz demiştim. 

Ayrıca çok önemsediğimiz sivil toplum 
kuruluşlarına karşı yapılan bu saldırı bizler 
tarafından asla kabul edilemez. Elbette hü-
kümet olarak bizler sizlerin ve tüm mağdur 
olan twitter hesap sahiplerinin yanındayız.  
Sizlerin hak ve hukukuna twitter saygılı ol-
mak zorunda. Dedi

MAHİR ÜNAL’IN BASIN AÇIKLAMA-
SINDAN SATIR BAŞLARI….

“Twitter ve diğer sosyal medya ağlarını, 
iftiraları, karalama kampan-
yaları, yalan siyasetleri için 
en elverişli zemin görenler, 
burayı cumhurbaşkanımızın 
deyimiyle çöplüğe çevirenler, 
stanford’dan gelen provokatif 
bir rapora ve twitter’ın gerçek 
dışı iddialarına sarılmaktalar.” 

“Şeffaflığı, gerçek isimlerle 
sosyal ağları kullanmayı, baş-
ka kullanıcıların haklarına 
saygılı, saldırgan tutumları 
reddetmeyi ilke olarak kabul 
etmiş Ak parti’nin bahsi geçen 
rapordaki suçlamalarla ilgisi-
nin olmadığı, tam tersi Türki-
ye ve çıkarlarını savunmakla 
suçlandığı açıktır. Yalan ve 
iftiralarla bu mecraları kulla-
nılamaz hale getiren çevreler 
için eşsiz bir fırsat sunan, 
teröristlerin kara propaganda-
larına kol kanat geren twitter 
‘in bu taraflı tutumuna karşı 
bizler dijital farkındalık için 
çalışmayı, ilkeli duruşumuzu 
korumayı sürdüreceğiz.” Dedi.

ANKARA/Sivil İnisiyatif/ Zeliha Sorkun-
lu/ Kapatılan twitter hesapları arasında 

1200 ’ü aşkın konfederasyon, federasyon, 
vakıf ve derneğin üst çatısı olarak bilinen 
Başkent Uluslararası Barış ve Kardeşlik Plat-
formu da var.

Başkent platformu genel başkanı Dr. Mus-
tafa Kurt, Ak parti genel başkan yardımcısı 
Mahir Ünal’ı parti genel merkezde ziyaret 
ederek  1200 ’ü aşkın konfederasyon, fe-
derasyon, vakıf ve dernek temsilcisi adına 
teşekkür etti.

Mahir Ünal’ın daha önce yapmış olduğu 
basın açıklamalarından ötürü memnuni-
yetini dile getiren Kurt; biz sivil toplum 
kuruluşlarını yalnız bırakmayarak, hak ve 
hukukumuzun korunması hususunda biz-
lere yardımcı olmanızdan dolayı başkent 
platformu ve kardeş kuruluşlarımız adına 
şükranlarımızı arz ediyoruz.

Twitter’ın iddia ettiği gibi değil! Tam aksine 
Başkanım Başkent Platformu olarak bizler 
yıllar önce tarihi mirasımızdan aldığımız 
ışık ve ilham doğrultusunda misyonumuzun 
özeti olan “insanı yaşat ki, devlet yaşasın” 
anlayışına hizmet etme maksadıyla yola çık-
mış uluslararası sivil bir inisiyatifiz.

Adı geçen kuruluşlarla beraber din, dil, ırk, 
renk, siyasi düşünce farkı gözetmeden mis-
yonumuz özeti olan “insanı yaşat ki, devlet 
yaşasın” anlayışına inanarak,  hayalimiz 
olan; mutlu bireylerden mutlu aileler, mutlu 
ailelerden mutlu toplumlar, mutlu toplum-
lardan mutlu devletler, mutlu devletlerden 
mutlu bir dünya oluşur inanç ve umudunu 
hiç yitirmedik.

Ayrıca bizler; ecdadımızın mirası olan, 
“insanı yaşat ki, devlet yaşasın” anlayışını 
düstur edinmemiz hasebi ile siyasi partile-
rin görüşlerinden bağımsız, günlük politize 
olmuş siyasetten uzak, toplumun tüm kat-
manlarını kucaklayan bir anlayışla farklı 
görüş ve fikirlere saygılı olduğumuz kamuo-
yunca iyi bilinmektedir.

TARİHTE BUGÜN
Sivil Toplum Kuruluşlarından Mahir 
Ünal’a Teşekkür Ziyareti
Twitter’ın Türkiye’de kapattığı hesapların cumhurbaşkanı Recep Tayip Erdoğan’a 
destek amacıyla açılan «sahte hesaplar olduğu» ve bu hesapların tek bir merkezden 
yönetildiği iddiasıyla 7000 üzerinde hesabı geçtiğimiz günlerde bloke etmişti.

Sivil Toplum Örgütlerinden Siyasi Partilerden ve Toplumun Bir Çok Kesiminden 
Twitter’ın Bloke Uygulamasına Tepkiler Gelmeye Devam Ediyor.

Благодарственный Визит 
Махиру Юналу От Организаций 
Гражданского Общества
В прошедшие дни с утвержением Twitter о том, что закрытые учетные 
записи являлись «поддельными», были открыты с целью поддержки 
нашего президента Реджепа Тайипа Эрдогана и управлялись из одного 
центра, было заблокировано около 7000 аккаунтов.

 Организации гражданского общества, политические партии и многие 
социальные слои продолжают реагировать на данное блокирование 
Twitter.
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Suriyeli muhaliflerden Türkiye ile güçlü dayanışma mesajı
Suriyeli 
muhalefetin 
siyasi ve askeri 
kanadı 
Suriye’nin 
kuzeyinde 
provokasyon 
girişimlerine 
karşı Türkiye ile 
güçlü 
dayanışma 
içinde 
olduklarını 
belirtti.

Suriye'nin kuzeyindeki Azez ilçesinde 
dün bir grubun Türk bayrağına 
yönelik çirkin muamelesi Suriye 
muhalefetinin askeri ve siyasi 
kesiminden sert bir dille kınanırken, 
Türkiye ile güçlü dayanışma içinde 
olduğu belirtildi.
Suriye'de gerçekleştirilmek istenen 
provokasyonlara karşı bölgeden ilk 
tepki Suriye Milli Ordusu'ndan (SMO) 
geldi.
SMO'dan yapılan yazılı açıklamada, 
"Türkiye Cumhuriyeti bayrağı, Suriye 
devriminin bayrağı gibi, gururun 
simgesi, zaferin unvanı, büyük bir 
halkın amblemidir ve yeri 
kahramanların başlarının ve şehitlerin 
bedenlerinin üzerindedir. Haddi 
aşanlardan hesap sorulacak." 
ifadelerine yer verildi.
Suriye Geçici Hükümetinin Savunma 
Bakanlığından yapılan açıklamada da 
şunlar kaydedildi:
"Türk bayrağı, toprağımız üzerinde 
kanı dökülen Türk halkı ve ordusu 
için bir kutsal semboldür. Bu nedenle 
devrimin değerlerini temsil etmeyen 
bazı önyargılı ve cahil insanların 
saldırdığı bu kutsal sembole ve 
mahremiyete saygı göstermeliyiz. Bazı 
kesimler, Suriye ve Türk halkları 
arasındaki kardeşlik ve kan bağını 
düşmanların çıkarları uğruna 
istikrarsızlaştırmayı hedeflemektedir."
"Türk bayrağı mukaddestir. 
Bayrağımıza el uzatan kişiler 
cezalandırılacaktır”
Suriye Muhalif ve Devrimci Güçler 
Ulusal Koalisyonu (SMDK) ve yerel 
SMO komutanları da provokasyona 
karşı kınama mesajları yayımladı.
Suriyeli siyasi muhaliflerin çatı örgütü 
SMDK'den yapılan yazılı açıklamada, 
"Protestolar esnasında meydana gelen 
bazı ihlalleri ve teröre karşı 
mücadelede kanları kanlarımıza 
karışmış, yaklaşık 4 milyon Suriyeliyi 
koruyan kardeş bir ülkenin bayrağının 
yakılmasını kesinlikle tasvip 
etmediğimizi ve bu tasarrufları 
reddettiğimizi ifade etmek istiyoruz." 
denildi.

SMO 2. Kolordu Hamza Özel Kuvvetler 
Genel Komutanı Seyf Ebubekir, Twitter 
hesabından yaptığı açıklamada, "Türk 
bayrağı mukaddestir. Ona el uzatan kişiler 
cezalandırılacaktır." ifadelerini kullandı.

Dışişleri Bakanı açıklamaları sonrası 
provokatif eylemlere sebep olan kişilerin 
şanlı Türk bayrağını yakarak saygısızlık 
yaptığını belirten Ebubekir, "Türk bayrağı 
mukaddestir. Bayrağımıza el uzatan kişiler 
cezalandırılacaktır. Ve bu kardeşliği 
bozmaya çalışanlara asla müsaade 
edilmeyecektir." görüşünü paylaştı.

Suriye geçici hükümetinde, yerel 
meclislerde SMO askeri karargahlarda ve 
terörden temizlenen tüm sokaklarda şanlı 
Türk bayrağını görmeye devam 
edeceklerini aktaran Ebubekir, "Şanlı Türk 
bayrağımız hala dalgalanıyor ve kanımızın 
son damlasına kadar da dalgalanmaya 
devam edecektir. Yapılan münferit olayda 
bu şerefsiz sadece kendini temsil edecek. 
Suriye halkını kesinlikle temsil 
etmeyecektir." değerlendirmesinde 
bulundu.

Ebubekir, bu olayın arkasında “PKK/PYD” 
terör örgütlerinin uzantısı olduğunu, bu 
süreci takip etmeye devam edeceklerini 
kaydetti.

"Tüm Müslümanlar için kutsal bir 
bayraktır"

SMO bileşenlerinden Sultan Süleyman Şah 
Tümeni Başkomutanı Abu Amsha da 
sosyal medya hesabından "Türk bayrağı, 
sadece Türk kardeşler için değil, İslam 
alemindeki tüm Müslümanlar için kutsal 
bir bayraktır. Kırmızı renk Malazgirt 
Savaşı'ndan Çanakkale'ye, Barış Pınarı'na, 
Zeytin Dalı'na, Fırat Kalkanı'na kadar 
yüzbinlerce Arap, Türk ve Kürt şehidinin 
kanının rengidir." ifadelerini kullandı.

Suriyeli siyasetçi, Astana Konferansı 
Sözcüsü Yaser Abdulrahim de Twitter 
hesabında provokasyonlara karşı, şunları 
kaydetti:

"Halkların bayrağı, toprağa ait olmayı 
temsil eden semboldür. Onurlu devrimci 
halkımıza da devrimci hareketlerinde Türk 
devletinin kutsal bayrağına saygı duymaya 
davet ediyoruz."

KAYNAK:AA

Сильный сигнал 
солидарности с Турцией от 
сирийской оппозиции
Политическое и военное крыло сирийской 
оппозиции заявило о твердой солидарности с 
Турцией в отношении попыток провокаций 
на севере Сирии.
В то время как отвратительное 
обращение с группой против 
турецкого флага в Азезе на севере 
Сирии было резко осуждено 
военно-политическим сегментом 
сирийской оппозиции, было 
заявлено, что они решительно 
солидарны с Турцией.
Первой реакцией региона на 
провокации, которые 
планировалось провести в Сирии, 
выступила Сирийская 
национальная армия (СМО).
В письменном заявлении SMO: 
«Флаг Турецкой Республики, как и 
флаг сирийской революции, 
является символом гордости, 
титулом победы, эмблемой 
великого народа, и его место над 
головами герои и тела мучеников. 
Нарушившие черту будут 
привлечены к ответственности». 
заявления были включены.
В заявлении Министерства 
обороны Временного 
правительства Сирии отмечалось:
«Турецкий флаг является 
священным символом для 
турецкого народа и его армии, чья 
кровь проливается на нашей земле. 
Поэтому мы должны уважать этот 
священный символ и частную 
жизнь, на которую нападают 
некоторые предвзятые и 
невежественные люди, которые не 
представляют ценности революция 
стремится дестабилизировать его 
ради своих интересов».
«Турецкий флаг священн. Те, кто 
возьмутся за наш флаг, будут 
наказаны»
Национальная коалиция 
сирийской оппозиции и 
революционных сил (SMDK) и 
местные командиры SMO также 
выступили с осуждением 
провокации.

В письменном заявлении СМДК, 
зонтичной организации 
сирийских политических 
диссидентов, «мы хотели бы 
заявить, что абсолютно не 
одобряем некоторые нарушения, 
имевшие место во время 
протестов, и сожжение флага 
братской страны, кровь которой 
смешанный с нашей кровью в 
борьбе с терроризмом и 
защищающий около 4 миллионов 
сирийцев, и что мы отвергаем эти 
меры». было сказано.
Командующий спецназом 2-го 
корпуса СМО Хамза Сейф 
Эбубекир заявил в своем Twitter-
аккаунте: «Турецкий флаг 
священный. Те, кто прикоснется к 
нему, будут наказаны». 
использовал его высказывания.
Заявив, что люди, устроившие 
провокационные действия после 
заявлений министра иностранных 
дел, проявили неуважение, сожгли 
славный турецкий флаг, Эбубекир 
сказал: «Турецкий флаг священн. 
Те, кто возьмут руки за наш флаг, 
будут наказаны. это братство 
никогда не будет позволено». 
поделился своим мнением.
Отметив, что они будут 
продолжать видеть славный 
турецкий флаг в сирийском 
временном правительстве, в 
местных собраниях, в военных 
штабах ГМО и на всех улицах, 
очищенных от терроризма, 
Эбубекир сказал: «Наш славный 
турецкий флаг все еще развевается 
и будет продолжать развеваться до 
тех пор, пока последняя капля 
нашей крови. В единичном случае 
этот позор будет представлять 
только его самого. Сирию. Он 
точно не будет представлять свой 
народ». дал свою оценку.



Ağustos 2022
 SİVİL İNİSİYATİF6

Türk kökenli milletlerin temsilcileri Macaristan Ulusal 
Meclisi'nde buluştu
TDT Aksakallar Konseyi Başkanı Binali Yıldırım, "Türk Devletleri Teşkilatı, Türklerin yaşadığı 
coğrafyadaki insanların refahını artırmak, entegrasyonunu sağlamak ve bölgedeki huzuru, barışı 
süresiz bir şekilde sağlamak için var." dedi.

İstanbul Zirvesi'nde kabul edilen 121 maddelik 
hedeflere baktığımız zaman burada her alanın 
kapsandığını görüyoruz. Ekonomiden kültüre, 
gençlikten tarihe ve Türk dünyasının ihtiyaç 
duyduğu bütün alanlarda yapılacak işler somut 
bir şekilde tanımlanmakta ve Türk dünyasının 
entegrasyonu için ne gerekiyorsa bunların 
yapılması önerilmektedir."
Binali Yıldırım, bazılarının TDT hakkında 
kafalarında soru işaretlerinin bulunduğunu ifade 
etti.
TDT'nin yapmak istediği gizli saklı bir iş 
olmadığına dikkati çeken Yıldırım, "Türk 
Devletleri Teşkilatı, Türklerin yaşadığı 
coğrafyadaki insanların refahını artırmak, 
entegrasyonunu sağlamak ve bölgedeki huzuru, 
barışı süresiz bir şekilde sağlamak için 
var.Bunun dışında Türk Devletleri Teşkilatının 
hiçbir ülkeye, hiçbir bir bölgeye bir tehdit 
oluşturmadığını bütün dünyanın bilmesi 
gerekir." değerlendirmesinde bulundu.
Bursa'dan Türk dünyasına Göçebe Oyunları 
daveti
Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur Aktaş 
ise 2022 Türk Dünyası Kültür Başkentliğinden 
duydukları mutluluğu dile getirdi.
Kent olarak aldıkları bu görevi en güzel şekilde 
yerine getirmeye çalıştıklarını aktaran Aktaş, 
şunları kaydetti:
"Tabii ki bu kurultayda yer almak da bizim için 
gerçekten çok kıymetliydi, önemliydi. Onun için 
buradayız zaten. Bu zengin kurultayın bir 
parçası olmaktan son derece mutlu olduğumuzu 
ama özelde de tüm dostlarımızı Bursa'da, 
Bursa'daki etkinliklerde ağırlamak istediğimizi 
buradan tekraren ifade etmek istiyorum. 29 
Eylül-2 Ekim tarihlerinde 4. Dünya Göçebe 
Oyunları, Bursa'mızda ve bir açık hava müzesi 
olan İznik'imizde yapılacak. Bu vesileyle Türk 
dünyasının tüm paydaşlarını orada görmekten, 
orada misafir etmekten son derece mutlu 
olacağımı ifade ediyorum."

Programda, Macaristan Ulusal Meclisi Başkan Yardımcısı Sandor 
Lezsak ile Türk dünyası ve sivil toplum kuruluşlarından temsilciler 
de katılımcılara hitap etti.
Etkinliğe, İYİ Parti Grup Başkanı İsmail Tatlıoğlu, Ümraniye 
Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, Uluslararası Türk Kültürü Teşkilatı 
(TÜRKSOY) Genel Sekreteri Sultan Raev, Yunus Emre Enstitüsü 
Başkan Yardımcısı Abdullah Kutalmış Yalçın ile diğer ilgililer 
katıldı.

KAYNAK:AA

Türk Devletleri Teşkilatı (TDT) Aksakallar 
Konseyi Başkanı Binali Yıldırım, "Türk 
Devletleri Teşkilatı, Türklerin yaşadığı 
coğrafyadaki insanların refahını artırmak, 
entegrasyonunu sağlamak ve bölgedeki 
huzuru, barışı süresiz bir şekilde sağlamak 
için var." dedi.
Hun-Türk milletlerini yakınlaştırmayı 
amaçlayan "Büyük Kurultay" öncesi Türk 
kökenli milletlerin temsilcileri Macaristan 
Ulusal Meclisi'nde bir araya geldi.
Konsey Başkanı Yıldırım, toplantıda 
yaptığı konuşmada, göreve geldikleri 2021 
yılından itibaren Türklerin tarihinin 
başından bugüne kadar incelenmesi, bilim 
adamları tarafından gözden geçirilmesi 
adına önemli bir karar verdiklerini söyledi.
Oğuzlar, Kıpçaklar ve diğer boylar olarak 
her ne kadar ayrı olsalar da hepsinin 
kökeninin aynı olduğunu vurgulayan 
Yıldırım, "Hun İmparatorluğu'nun Orta 
Asya bozkırlarından Avrupa'nın ortalarına 
kadar uzanan büyük başarı hikayesini 
bilmeyenimiz yoktur." ifadesini kullandı.
Yıldırım, her şeyden önce geleceği inşa 
etmek, geleceği yaşamak için geçmişin 
muhakkak çok iyi bilinmesi ve gelecek 
kuşaklara aktarılması gerektiğini anlattı.
TDT'nin çalışmaları hakkında bilgi veren 
Yıldırım, şöyle konuştu:
"Geçen yıl İstanbul'da 11 Kasım'da tarihi 
bir zirve gerçekleştirdik. Türk Konseyi 
diye adlandırılan 2009'dan beri 
çalışmalarını bu adla sürdüren teşkilat 
Türk Devletleri Teşkilatı olarak yeniden 
yapılandırıldı ve 2040 Vizyonu kabul 
edildi. 2040 Vizyonu'nun şimdi 5 yıllık 
icra planını uygulamaya koyuyoruz. Bu yıl 
yine kasım ayında Özbekistan'da 
gerçekleştirilecek zirvede dönem 
başkanlığı Özbekistan'a geçecek ve böylece 
5 yıllık uygulama planını hayata 
geçireceğiz. 
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Представители национальностей турецкого происхождения 
встретились в Национальном собрании Венгрии
Президент Совета TDT Aksakallar Бинали Йылдырым сказал: «Организация турецких 
государств существует для повышения благосостояния людей в географии, где проживают 
турки, для обеспечения их интеграции и обеспечения мира и спокойствия в регионе на 
неопределенный срок». сказал.

Президент Совета Аксакаллара Организации 
турецких государств (TDT) Бинали 
Йылдырым сказал: «Организация турецких 
государств существует для повышения 
благосостояния людей в географии, где 
живут турки, для обеспечения их интеграции 
и обеспечения мира и спокойствия в регионе 
на неопределенный срок». сказал.
Перед «Великой конвенцией», целью 
которой было сближение гунно-тюркских 
народов, представители народов тюркского 
происхождения собрались в Венгерском 
национальном собрании.
В своем выступлении на собрании 
председатель Совета Йылдырым сказал, что 
принято важное решение изучить историю 
тюрков с начала до наших дней и 
подвергнуть обзору ученых с 2021 года, 
когда они вступили в должность.
Подчеркнув, что хотя они и различны, как 
огузы, кыпчаки и другие племена, но все они 
имеют одинаковое происхождение, 
Йылдырым сказал: «Нет никого, кто не знал 
бы историю великого успеха Империи 
Гуннов, простирающейся от среднеазиатских 
степей до середина Европы». использовал 
фразу.
Йылдырым сказал, что, прежде всего, для 
того, чтобы строить будущее и жить 
будущим, необходимо очень хорошо знать 
прошлое и передавать его будущим 
поколениям.
Йылдырым дал информацию о работе TDT и 
сказал:
«В прошлом году мы провели исторический 
саммит в Стамбуле 11 ноября. Организация 
под названием «Тюркский совет», 
работающая под этим названием с 2009 года, 
была преобразована в Организацию 
тюркских государств, и было принято 
«Видение-2040».сейчас реализует 5-летний 
план выполнения.

На саммите, который состоится в Узбекистане в 
ноябре этого года, срок председательства будет 
передан Узбекистану и, таким образом, мы 
будем выполнять 5-летний план 
выполнения.Когда мы смотрим на 121 пункт 
Цели, принятые на саммите в Стамбуле, мы 
видим, что здесь охвачены все области: от 
экономики до культуры, от молодежи до 
истории и работы, которые необходимо 
выполнить во всех областях, в которых 
нуждается тюркский мир, определены 
конкретным образом, и рекомендуется делать 
все необходимое для интеграции тюркского 
мира.
Бинали Йылдырым заявил, что у некоторых 
людей есть знаки вопроса о TDT.
Отметив, что TDT не является секретной 
работой, которую он хочет выполнять, 
Йылдырым сказал: «Организация турецких 
государств существует для повышения 
благосостояния людей на территории, где живут 
турки, для обеспечения их интеграции и 
обеспечения мира и спокойствия в регион на 
неопределенный срок. Кроме того, Организация 
турецких государств не позволяет ни одной 
стране или ни одной стране делать что-либо. 
Весь мир должен знать, что она не представляет 
угрозы для региона». дал свою оценку.
Приглашение Nomad Games из Бурсы в 
тюркский мир
Мэр столичного муниципалитета Бурсы Алинур 
Акташ выразил радость от того, что в 2022 году 
он стал культурной столицей тюркского мира.
Акташ заявил, что они пытаются выполнить эту 
задачу, которую они взяли на себя как город, 
наилучшим образом.
«Конечно, участие в этом конгрессе было для нас 
тоже очень ценным, это было важно. Поэтому 
мы все равно здесь. Я хотел бы выразить здесь, 
что мы очень рады быть частью этого богатого 
конгресса, но мы бы хотели бы принять всех 
наших друзей в Бурсе, на мероприятиях в Бурсе". 

Я хочу провести 4-е Всемирные игры кочевников 29 
сентября - 2 октября. В Бурсе будет проходить музей 
под открытым небом "Изник". По этому случаю, 
Выражаю, что буду очень рад видеть и принимать там 
всех заинтересованных лиц тюркского мира».

В программе к участникам также обратились вице-
президент Венгерской национальной ассамблеи 
Шандор Лежак и представители тюркского мира и 
неправительственных организаций.

В мероприятии приняли участие председатель 
партийной группы IYI Исмаил Татлыоглу, мэр 
Умрание Исмет Йылдырым, генеральный секретарь 
Международной организации тюркской культуры 
(ТЮРКСОЙ) Султан Раев, заместитель президента 
Института Юнус Эмре Абдулла Куталмыш Ялчин и 
другие заинтересованные стороны.
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Aliyev, Karabağ'daki Ermenilerin hak ve güvenliklerinin 
sağlanacağını söyledi
Azerbaycan Cumhurbaşkanı İlham Aliyev, Karabağ'daki Ermeni nüfusa herhangi bir 
statü ve özel ayrıcalık tanımayacaklarını fakat hak ve güvenliklerinin Azerbaycan 
devletince sağlanacağını söyledi.

Aliyev, Azerbaycan Devlet Televizyonuna 
verdiği röportajda, Karabağ'daki yasa dışı 
Ermeni güçlerin 3 Ağustos'ta 
gerçekleştirdiği provokasyondan, 
Azerbaycan ordusunun hayata geçirdiği 
"Kısas" operasyonundan ve 
Azerbaycan'ın Laçın koridoruna 
alternatif olarak inşa ettiği yeni yoldan 
bahsetti.
Ermeni güçlerin provokasyonunda 
Azerbaycan ordusundan 1 askerin şehit 
olduğunu hatırlatan Aliyev, birkaç saat 
süren "Kısas" operasyonunun cezai bir 
önlem olduğunu kaydetti.
Aliyev, Azerbaycanlı şehidin kanının 
düşmana pahalıya mal olduğunu 
vurgulayarak, "Onlar bunu 
unutmamalılar. Bir daha benzer bir 
provokasyon yapılırsa cevap aynı 
olacaktır. Kimse bizi durduramaz. Her an 
arazimizde her türlü operasyonu 
gerçekleştirebiliriz. 'Kısas' 
operasyonunun çok etkili ama kısa süreli 
olması, gücümüzün yerinde olduğunu ve 
aynı zamanda yeni bir savaş 
istemediğimizi gösteriyor." dedi.
"Kısas" operasyonu sonrasında yüzlerce 
Ermeni askerin Karabağ bölgesinden 
çıktığını bildiren Aliyev, "Bu da 
gösteriyor ki ne yazık ki bu tür 
operasyonların etkisi var. 'Maalesef' 
diyorum çünkü olayların buraya 
gelmesine gerek yoktu. Ermenistan 
uyarılarımızı doğru analiz edip doğru 
sonuçlara varsaydı buna gerek 
kalmayacaktı." ifadelerini kullandı.
Aliyev, Ermenilerin Laçın şehri ile Zabuh 
ve Sus köylerinden ağustos sonuna kadar 
çıkmasının gündemde olduğunu, 
Hankendi ile Ermenistan arasındaki yeni 
yolu 1 yıl içerisinde tamamladıklarını 
belirtti.
Yeni yolun güzergahının Rusya ile 
ortaklaşa belirlendiğini söyleyen Aliyev, 
Ermenistan'ın da kendi arazisinde yol 
çalışması yaparak bu yolu Azerbaycan'ın 
yaptığı yeni yola birleştirmesi gerektiğini 
fakat Erivan yönetiminin zaman 
kazanmak için bunu 
gerçekleştirilmediğini kaydetti.

Aliyev, Hankendi'den Ermenistan'a 
uzanan yolun Ermenistan arazisindeki 
kısmının da Azerbaycan olarak 
yapımını üstlenmeyi Erivan 
yönetimine önerdiklerini fakat bunun 
kabul edilmediğini belirterek, "Biz 
kendimiz yapacağız' dediler fakat 
başlamadılar. Daha yeni yeni 
başlıyorlar. Biz de Rusya tarafında 
resmi yazı yazdık ve yeni yolu 
bitirdiğimizi, Rus barış gücünün 5 
Ağustos'a kadar eski yoldan (Laçın 
koridoru) yeni yola geçmesini rica 
ettik. Ermenistan bu yazıyı duyunca 
kendi kısmındaki yolu 2023 sonunda 
tamamlayacağını açıkladı. Bu 
manipülasyon ve anlamsız bir adımdı. 
Biz de eğer öyleyse 5 Ağustos'ta Laçın 
koridoruna gireceğimizi ve kontrol 
noktaları kuracağımızı söyledik. 
Bundan sonra ortalık karıştı ve 
Karabağ'da yaşayan Ermeniler bizden 
ağustos sonuna vakit verilmesini rica 
etti. Biz de kabul ettik. Çünkü 5 
Ağustos, 25 Ağustos veya 1 Eylül çok 
da fark etmiyor." değerlendirmesini 
yaptı.
Laçın, Zabuh ve Sus köylerinde yasa 
dışı iskan ettirilen Ermenilerin oradan 
çıkması gerektiğini vurgulayan Aliyev, 
"Orada kalmaları aslında bir savaş 
suçudur. Çünkü bu Cenevre 
Sözleşmesi'ne aykırıdır. İşgalci ülke 
işgal ettiği topraklarda yasa dışı 
yerleşim yapamaz. Bu bir savaş 
suçudur. Belki orada yaşayan, Suriye ve 
Lübnan'dan gelen Ermeniler bunu 
bilmiyorlar ama Erivan yönetimi bunu 
iyi biliyor. Bazılarının çıkmak 
istemediklerine dair haberler geliyor. 
Kendileri bilir. Onlar savaş suçlusudur. 
Bizim sabrımızı zorlamasınlar. İyilikle 
çıkıp gitsinler. Nereye gidecekleri bizi 
ilgilendirmiyor." şeklinde konuştu.
Aliyev, Ermenistan ile Azerbaycan 
arasındaki normalleşme sürecinde 
Karabağ konusunun yer almadığını 
belirterek, "Böyle çabalar oldu fakat 
buna asla müsaade etmedim. 
Ermenistan'ın bununla ne ilgisi var? Bu 
bizim iç işimiz. 

Bugün müzakere masasında herhangi bir statü konuşulmuyor. Konuşulan 
konu Karabağ'da yaşayan Ermenilerin hakları ve güvenlikleri. Ben de 
onların hak ve güvenliklerinin Azerbaycan devleti tarafından 
sağlanacağını söylemiştim ve her zaman söylediklerimi yerine getiririm." 
diye konuştu.
Erivan yönetiminin Karabağ Ermenileri üzerindeki etkisinin azaldığını, 
Bakü yönetiminin olumlu etkisinin ise arttığını ve artacağını vurgulayan 
Aliyev, şunları söyledi:
"Karabağ'da yaşayan Ermeniler doğru adımı atmalı ve geleceklerinin 
ancak Azerbaycan toplumuyla bütünleşmekten geçtiğini anlamalıdır. Aksi 
mümkün değildir. Karabağ, tarih, uluslararası hukuk, ekonomi, coğrafya 
ve ulaşım açısından Azerbaycan'ın ayrılmaz bir parçasıdır. Eğer 
Karabağ'da birileri herhangi statüden ya da bağımsızlıktan bahsediyorsa 
onlar Ermeni halkının başdüşmanlarıdır. Çünkü Karabağ'da yaşayan 
Ermenilerin hiçbir statüsü, bağımsızlığı, özel ayrıcalığı olmayacak. 
Azerbaycan vatandaşları için nasılsa onlar için de aynısı olacak. 
Azerbaycan vatandaşlarının hakları nasıl korunuyorsa onların da hakları 
aynı şekilde korunacak."

Filistin Devlet Başkanlığından 
Abbas'ın "İsrail 50 Holokost 
işledi" sözlerine ilişkin açıklama
Filistin Devlet Başkanı Mahmud Abbas'ın, 
Holokost'un modern insanlık tarihinde işlenmiş en 
vahşi suç olduğunu vurguladığı ve hiçbir şekilde 
Holokost'un ayrı bir yeri bulunduğunu inkar 
etmediği bildirildi.

Filistin Devlet Başkanlığı, 
Mahmud Abbas'ın, Almanya 
ziyareti sırasında dile getirdiği 
"İsrail 1947'den bugüne, 50 
Filistin köyünde 50 katliam, 
50 Holokost işledi." şeklideki 
sözlerine gelen tepkiler 
üzerine bir açıklama 
yayımladı.
Açıklamada, Abbas'ın 
"Holokost'un modern insanlık 
tarihinde işlenmiş en vahşi suç 
olduğunu" vurguladığı ve söz 
konusu ifadelerinin 
"Holokost'un ayrı bir yeri 
olduğunu inkar etmediği" 
kaydedildi.
Abbas'ın Holokost'u kınadığı 
ve Almanya'daki sözleriyle 
kastının "İsrail güçlerinin 
Büyük Felaket'ten (Nekbe) bu 
yana Filistin halkına karşı 
işlediği suçlara, katliamlara 
işaret etmek ve bu suçların 
bugüne kadar sona ermediğini 
vurgulamak" olduğu ifade 
edildi.

Abbas ne demişti?
Abbas, dün Almanya'nın başkenti 
Berlin'i ziyaretinde Alman Başbakan 
Olaf Scholz ile düzenlediği ortak 
basın toplantısında, "İsrail'in 
Filistin'de 50 Holokost işlediğine" 
yönelik ifadeler kullanmıştı.
Filistinli lider, "1972'de Münih 
Olimpiyatları sırasındaki saldırı 
nedeniyle Filistinliler adına İsrail ve 
Almanya'dan özür dileyip olayın 
aydınlatılmasına yardımcı olup 
olmayacağının" sorulması üzerine, 
İsrail’in 1947’den bugüne kadar 
Filistinlileri öldürdüğünü 
hatırlatmıştı.
Abbas, "1947'den bugüne İsrail, 50 
Filistin köyünde 50 katliam, 50 
Holokost işledi. Filistinliler her gün 
İsrail ordusu tarafından 
öldürülüyor. Bu yeter; artık barışı, 
güvenliği ve istikrarı sağlayalım." 
demişti.
Abbas'ın bu ifadelerine İsrail 
hükümetinden tepkiler gelmişti.
KAYNAK:AA
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Сильный сигнал солидарности с Турцией от 
сирийской  оппозиции
Политическое и военное крыло сирийской оппозиции заявило о твердой 
солидарности с Турцией в отношении попыток провокаций на севере Сирии.

В то время как отвратительное обращение с группой против турецкого 
флага в Азезе на севере Сирии было резко осуждено военно-политическим 
сегментом сирийской оппозиции, было заявлено, что они решительно 
солидарны с Турцией.
Первой реакцией региона на провокации, которые планировалось 
провести в Сирии, выступила Сирийская национальная армия (СМО).
В письменном заявлении SMO: «Флаг Турецкой Республики, как и флаг 
сирийской революции, является символом гордости, титулом победы, 
эмблемой великого народа, и его место над головами герои и тела 
мучеников. Нарушившие черту будут привлечены к ответственности». 
заявления были включены.
В заявлении Министерства обороны Временного правительства Сирии 
отмечалось:
«Турецкий флаг является священным символом для турецкого народа и 
его армии, чья кровь проливается на нашей земле. Поэтому мы должны 
уважать этот священный символ и частную жизнь, на которую нападают 
некоторые предвзятые и невежественные люди, которые не представляют 
ценности революция стремится дестабилизировать его ради своих 
интересов».

«Турецкий флаг священн. Те, кто 
возьмутся за наш флаг, будут 
наказаны»
Национальная коалиция 
сирийской оппозиции и 
революционных сил (SMDK) и 
местные командиры SMO также 
выступили с осуждением 
провокации.
В письменном заявлении СМДК, 
зонтичной организации 
сирийских политических 
диссидентов, «мы хотели бы 
заявить, что абсолютно не 
одобряем некоторые нарушения, 
имевшие место во время 
протестов, и сожжение флага 
братской страны, кровь которой 
смешанный с нашей кровью в 
борьбе с терроризмом и 
защищающий около 4 
миллионов сирийцев, и что мы 
отвергаем эти меры». было 
сказано.
Командующий спецназом 2-го 
корпуса СМО Хамза Сейф 
Эбубекир заявил в своем Twitter-
аккаунте: «Турецкий флаг 
священный. Те, кто прикоснется 
к нему, будут наказаны». 
использовал его высказывания.
Заявив, что люди, устроившие 
провокационные действия после 
заявлений министра 
иностранных дел, проявили 
неуважение, сожгли славный 
турецкий флаг, Эбубекир сказал: 
«Турецкий флаг священн. Те, кто 
возьмут руки за наш флаг, будут 
наказаны. это братство никогда 
не будет позволено». поделился 
своим мнением.
Отметив, что они будут 
продолжать видеть славный 
турецкий флаг в сирийском 
временном правительстве, в 
местных собраниях, в военных 
штабах ГМО и на всех улицах, 
очищенных от терроризма, 
Эбубекир сказал: 

«Наш славный турецкий флаг 
все еще развевается и будет 
продолжать развеваться до тех 
пор, пока последняя капля 
нашей крови. В единичном 
случае этот позор будет 
представлять только его 
самого. Сирию. Он точно не 
будет представлять свой 
народ». дал свою оценку.

Эбубекир отметил, что за этим 
инцидентом стоят 
террористические организации 
PKK/PYD и что они будут 
продолжать следить за этим 
процессом.

«Это священный флаг для всех 
мусульман»

Абу Амша, 
главнокомандующий дивизии 
Султан Сулейман Шах, одного 
из компонентов СМО, также 
написал в своем аккаунте в 
социальной сети: «Турецкий 
флаг является священным 
флагом не только для турецких 
братьев, но и для всех 
мусульман в исламском мире. ... 
Красный цвет — от битвы при 
Манцикерте до Чанаккале, 
Источника мира, Оливковой 
ветви». Это цвет крови сотен 
тысяч арабских, турецких и 
курдских мучеников вплоть до 
Щита Евфрата. использовал его 
высказывания.

Сирийский политик, 
официальный представитель 
Астанинской конференции 
Ясир Абдулрахим также заявил 
в своем Twitter-аккаунте 
против провокаций:

«Флаг народов является 
символом принадлежности к 
земле. Мы призываем наш 
уважаемый революционный 
народ уважать священный флаг 
турецкого государства в своих 
революционных движениях».

Заявление президента Палестины в 
связи с заявлением Аббаса о том, 
что «Израиль совершил 50 
холокостов»

Сообщалось, что президент Палестины Махмуд 
Аббас подчеркнул, что Холокост был самым 
жестоким преступлением, совершенным в 
истории современного человечества, и никоим 
образом не отрицал, что Холокост занимал 
особое место.
Президент Палестины Махмуд 
Аббас заявил во время своего 
визита в Германию: «С 1947 года 
Израиль совершил 50 массовых 
убийств и 50 холокостов в 50 
палестинских деревнях». 
опубликовал заявление о реакции 
на его слова.
В заявлении было отмечено, что 
Аббас подчеркнул, что «Холокост 
является самым жестоким 
преступлением, совершенным в 
истории современного 
человечества», и что его заявления 
«не отрицают, что Холокост 
занимает особое место».
Было заявлено, что Аббас осудил 
Холокост, и своими словами в 
Германии он хотел «указать на 
преступления и массовые убийства, 
совершенные израильскими 
силами против палестинского 
народа после Великой катастрофы 
(Накба), и подчеркнуть, что эти 
преступления имели не кончится 
до сегодняшнего дня».
Что сказал Аббас?Во время своего 
визита в Берлин, столицу 
Германии, Аббас на совместной 
пресс-конференции с премьер-
министром Германии Олафом 
Шольцем употребил выражения о 
том, что «Израиль совершил 50 
холокостов в Палестине».

На вопрос, будет ли он извиняться 
перед Израилем и Германией от имени 
палестинцев за нападение во время 
мюнхенской Олимпиады в 1972 году и 
поможет прояснить инцидент, 
палестинский лидер напомнил, что 
Израиль убивает палестинцев с 1947 
года.
Аббас: «С 1947 года Израиль совершил 
50 массовых убийств и 50 Холокоста в 
50 палестинских деревнях. Каждый 
день израильская армия убивает 
палестинцев. Этого достаточно, 
давайте обеспечим мир, безопасность и 
стабильность». он сказал.
Эти заявления Аббаса вызвали 
реакцию израильского правительства.
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Casus yazılım 'Predator'un ev sahiplerinden Kıbrıs Rum kesimi 
de tartışmalara katıldı
Yunanistan'da patlak veren dinleme skandalında kullanıldığı belirtilen "Predator" isimli casus 
yazılıma bir dönem ev sahipliği yapan Güney Kıbrıs Rum Yönetimi'nde (GKRY) tartışmalar büyüyor.

Rum basınında yer alan habere göre, 
Yunanistan'da muhalefet partisi lideri, 
milletvekili ve bir gazetecinin Predator 
casus yazılımı aracılığıyla dinlenmesi ve 
konunun İnsan Hakları İzleme Örgütü ve 
Avrupa Birliği Komisyonu'nun da 
gündemine gelmesi, GKRY'de gündeme 
oturdu.

Rum basını, konuya geniş yer ayırmaya 
devam ederken Avrupa Parlamentosu'nun 
(AP) kurduğu ve araştırmacılardan 
oluşturulan özel birimin Yunanistan'a 
gönderilmesinin beklendiği ve bunun 
GKRY'ye de gitmesinin olası olduğu 
belirtildi.

Konunun, Rum kesiminde yatırım 
yapılması karşılığında verilen, birçok suça 
karışmış kişinin aldığı ve daha sonra iptal 
edilen "altın pasaport" programı olarak da 
bilinen konuyla birçok ortak özelliği 
olduğunun görüldüğü de belirtildi.

Haberlerde, Intellexa şirketinin kurucusu 
İsrailli eski ajan Tal Dilian'ın, GKRY'deki 
dinleme skandalı neticesinde ele geçirilen 
"casus van (kamyonet) " davasında 
suçlandığını ancak aleyhindeki cezai 
kovuşturmanın askıya alındığı hatırlatıldı.

Rum kesimi de Predator'a ev sahipliği yaptı

Kuzey Makedonya'da kurulan ve İsrail'de 
de şirket varlığı bulunan Cytrox firması 
tarafından geliştirilen Predator, daha sonra 
GKRY'de faaliyet gösteren WiSpear 
firmasınca satın alındı.

Özel görüşmeleri yasa dışı dinlediği için 
GKRY yetkilileri tarafından para cezasına 
çarptırılan ve daha sonra ismi Passitora Ltd 
olarak değişen firma, merkezi GKRY olarak 
bilinen ancak daha sonra Yunanistan 
üzerinden faaliyet gösterdiği anlaşılan 
Intellexa grubunun bir parçası olarak 
çalışıyor.

Predator'un, İsrailli yazılım firması NSO 
tarafından geliştirilen ve 

45 ülkede kullanıldığı belirlenen Pegasus 
isimli casus yazılımı örnek alarak 
tasarlandığı belirtiliyor.

Birçok casus yazılım gibi Predator, akıllı 
telefonlara e-posta veya kısa mesaj 
üzerinden yollanan bağlantıların 
tıklanmasıyla cihaza sızıyor.

Bağlantıyı tıklayan kişi, internet üzerinden 
gizlice ayrı bir bağlantıya yönlendirilerek 
Predator'u habersizce telefonuna yüklüyor. 
Cihazda yüklenmiş görünmeyen Predator 
üzerinden telefonun arama kayıtları dahil 
birçok bilgisine erişilebiliyor.

Rum siyasiler, "casusluk ekipmanlarına 
sahip olduğu" gerekçesiyle suçlandı

GKRY'de, Demokratik Seferberlik 
Partisinin (DİSİ) Başkanı Averof 
Neofitu'nun, Tal Dilian'ın ortağı olan 
Shakak Avni ile ilişkileri olduğu ve 
DİSİ'nin Avni'den güvenlik sistemleri 
aldığını kabul ettiği haberlerde yer aldı.

Sosyal Demokrat Hareketi'nin (EDEK) 
AP'deki eski milletvekillerinden Dimitris 
Papadakis'in ise GKRY'deki siyasi 
partilerin casusluk ekipmanlarına sahip 
olduğu, kendisinin ise dinlendiği imasında 
bulunduğu da aktarıldı.

Rum Başsavcı yardımcısının kardeşinin ise 
2010'de Şirketler Mukayyitliğine 
kaydettirilip daha sonra kapanan ve 
Shakak Avni'ye ait olan bir şirketin ortağı 
olduğu da anımsatıldı.

Rum polisi ve hükümetinin, Tal Dilian'ın 
ortağı olan Avni ile yakın ilişkilerinin 
olduğunu kanıtlayan belgelerin 
bulunduğunu yazdı.

Avrupa Parlamentosu'un (AP), "Pegasus" 
veya benzer yazılımlar kullanılan 
dinlemeleri araştıran raportörü Hollandalı 
Avrupa Milletvekili Sophia In't Veld, 
Kathimerini Gazetesi'ne yaptığı 
açıklamada, 

AP komiserleri de dahil 
Avrupa'da yapılan yasa dışı 
dinlemelerle ilgili işitilenlerin 
"Watergate" skandalı olma 
potansiyeline sahip olduğuna 
dikkati çekti.

AP komiseri araştırma 
komitesinin bugüne kadar yaptığı 
çalışmalarda, birçok defa 
GKRY'nin, bu tür yazılımlar 
üreten şirketlere "gizlenme alanı 
ve AB piyasasına satış için olası 
başlama noktası olarak ortaya 
çıktığını" söyleyen Veld, "Ulusal 
güvenliğin ardına saklanamazlar. 
Keza bu mesele GKRY'nin posta 
kutusu, aktarma istasyonu olarak 
kullanılması meselesidir. Ulusal 
güvenlik değil ticaret söz 
konusudur." dedi.

Veld, Kıbrıs Rum kesiminden, 
şüpheli yazılım piyasasındaki 
rolü konusunda şeffaf olmasını 
beklediklerini kaydetti.

Yunanistan'da dinleme skandalı

Yunanistan Ulusal İstihbarat 
Teşkilatının (EYP), PASOK lideri 
ve Avrupa Parlamentosu 
Milletvekili Nikos Andrulakis ile 
Yunan gazeteci Thanasis 
Koukakis'in telefonlarını 
"Predator"la dinlediği ortaya 
çıkmıştı.

Bunun üzerine EYP Başkanı 
Panagiotis Kontoleon, "bilgi 
toplama sürecindeki dikkatsizlik" 
gerekçesiyle Miçotakis'in "sağ 
kolu" ve yeğeni olan Başbakanlık 
Genel Sekreteri Grigoris 
Dimitriadis ise söz konusu casus 
yazılım şirketiyle ticari 
bağlantıları olduğu yönündeki 
iddialar üzerine istifa etmişti.

Miçotakis, konuya ilişkin 
"Yanlıştı. Bilgim yoktu, eğer 
olsaydı buna asla izin 
vermezdim." açıklamasını 
yapmıştı. EYP'nin güçsüz 
olmasını isteyen çok sayıda 
düşmanlarının olduğu ileri 
süren Miçotakis, "Yunanistan 
dışında bazı karanlık güçler, 
ülkede herhangi bir 
istikrarsızlık planı üzerinde 
çalışıyorlarsa, Yunanistan'ın 
güçlü olduğunu bilmeliler." 
diye konuşmuştu.

Yunanistan'da muhalefet 
partisi PASOK'un lideri ve 
Avrupa Parlamentosu 
Milletvekili Nikos 
Andrulakis ve gazeteci 
Thanasis Koukakis'in 
telefonunun Ulusal İstihbarat 
Teşkilatı (EYP) tarafından 
dinlenmesine ilişkin skandal 
ortaya çıkmıştı.

Avrupa Birliği (AB) 
Komisyonu, "Predator"la 
telefon dinleme olaylarına 
ilişkin devam eden 
soruşturmalar hakkında 
Yunanistan'dan bilgi 
talebinde bulunmuştu.

"Casus kamyonet" skandalı

Kıbrıs Rum kesiminde "casus 
kamyonet" skandalı 2019'da 
patlak vermişti.

"WiSpear" isimli şirketin 
ürettiği özel telefon 
görüşmelerini dinleme 
kabiliyetine sahip elektronik 
dinleme mekanizmalardan 
birini kamyonet tipi bir 
araca, diğerlerini de 
bavullara monte etmişti.

Rum polisinin 
araştırmasında, Larnaka 
Havaalanı’nda üç noktaya 
monte ettiği şirket 
sunucusuna bağlı antenlerle 
wifi erişim noktası oluşturan 
şirketin, gerek şirket 
binasında gerek kamyonet 
tipi araçta kurulu izleme 
sistemleri bulunduğu 
saptanmıştı.

Rum Ağır Ceza mahkemesi 
ise şirket yetkililerinden 
birinin basına verdiği 
röportajın Rum kesiminde 
yayımlanmasıyla soruşturma 
başlatmış ve şirketi özel 
telefon konuşmalarını 
dinleme, buna olanak 
tanıyan elektronik verileri 
çalma da dahil 42 
suçlamadan 76 bin avro 
cezaya (Şubat 2022'de) 
çarptırmıştı.

KAYNAK:AA 
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Греки-киприоты, совладельцы шпионского ПО Predator, 
также присоединились к обсуждению
Нарастают дискуссии в Администрации киприотов-греков (GCA), которая разместила 
шпионское ПО под названием Predator, которое, как утверждается, использовалось в 
скандале с прослушиванием, разразившемся в Греции.
По сообщениям кипрско-
греческой прессы, тот факт, что 
лидер оппозиционной партии, 
член парламента и журналист в 
Греции был прослушан с 
помощью шпионского ПО 
«Хищник», а также этот вопрос 
был в повестке дня Хьюман Райтс 
Вотч и Комиссия Европейского 
союза, вышла на первый план в 
администрации киприотов-
греков.
Хотя кипрско-греческая пресса 
продолжает широко освещать 
этот вопрос, было заявлено, что 
специальное подразделение, 
созданное Европейским 
парламентом (ЕП) и состоящее из 
исследователей, как ожидается, 
будет направлено в Грецию и что 
оно, вероятно, отправится в 
Греко-кипрская администрация, 
а также.
Было также заявлено, что эта 
тема имеет много общего с 
программой "золотой паспорт", 
которая выдавалась в обмен на 
инвестиции в кипрско-греческую 
сторону, полученная лицами, 
причастными ко многим 
преступлениям, и впоследствии 
аннулированная.
В новостях напомнили, что 
основатель компании Intellexa, 
бывший израильский агент Тал 
Дилиан, обвиняется по делу о 
«шпионском фургоне (фургоне)», 
изъятом в результате скандала с 
прослушкой в кипрско-греческой 
администрации, но уголовное 
преследование в отношении него 
было приостановлено.
Греческая часть также принимала 
Predator
Разработанный компанией 
Cytrox, которая была основана в 
Северной Македонии и имеет 
представительства в Израиле, 
Predator позже был приобретен 
компанией WiSpear, работающей 
в администрации киприотов-
греков.Компания, которая была 
оштрафована администрацией 
киприотов-греков за незаконное 
прослушивание частных 
разговоров и позже 
переименована в Passitora Ltd, 
действует как часть группы 
Intellexa, известной как 
администрация киприотов-
греков, но позже выяснилось, что 
она действует через Грецию.
Утверждается, что Predator был 
разработан по примеру Pegasus, 
шпионского ПО, разработанного 
израильской компанией-
разработчиком программного 
обеспечения NSO и 
используемого в 45 странах.Как и 
большинство шпионских 
программ, Predator проникает в 
смартфоны, переходя по ссылкам, 
отправленным по электронной 
почте или в текстовом 
сообщении.

Человек, который нажимает на 
ссылку, тайно перенаправляется на 
отдельную ссылку через Интернет и 
устанавливает Predator на свой 
телефон, не подозревая об этом. 
Доступ ко многим данным телефона, 
включая журналы вызовов, можно 
получить через Predator, который не 
установлен на устройстве.
Политиков-греков-киприотов 
обвинили в «владении шпионским 
оборудованием»
В администрации киприотов-греков 
сообщили, что Авероф Неофиту, 
президент Партии демократической 
мобилизации (DISI), имел отношения 
с партнером Таля Дилиана Шакаком 
Авни и что DISI признала получение 
систем безопасности от Авни.
Также сообщалось, что Димитрис 
Пападакис, один из бывших 
депутатов от Социал-
демократического движения (ЕДЕК) в 
Европарламенте, дал понять, что 
политические партии в кипрско-
греческой администрации имеют 
шпионское оборудование и что его 
прослушивают.Также напомнили, что 
брат заместителя генерального 
прокурора грека-киприота был 
партнером компании, 
принадлежащей Шакаку Авни, 
которая была зарегистрирована в 
Реестре компаний в 2010 году, а затем 
закрылась.
Он написал, что есть документы, 
подтверждающие тесные отношения 
полиции и правительства киприотов-
греков с Авни, партнером Таля 
Дилиана.
Член европейского парламента 
Нидерландов София Ин'т 
Вельд,докладчик Европейского 
парламента (ЕП), расследующая 
прослушивание телефонных 
разговоров с использованием  
«Pegasus» или аналогичного 
программного обеспечения, заявила в 
заявлении для газеты Kathimerini, что 
сообщение «Уотергейт» о незаконном 
прослушивании

 телефонных разговоров в Европа, в 
том числе комиссары 
Европарламента.Он указал, что это 
может быть скандальным.
Заявив, что в исследованиях, 
проведенных на сегодняшний день 
исследовательским комитетом 
комиссара AP, администрация 
киприотов-греков много раз выступала 
в качестве «тайника и возможной 
отправной точки для продаж на рынке 
ЕС» для компаний, производящих 
такое программное обеспечение, сказал 
Вельд, «Они не могут быть скрыты за 
национальной безопасностью. Точно 
так же этот вопрос не может быть 
скрыт за администрацией киприотов-
греков. Речь идет об использовании 
почтового ящика в качестве 
ретрансляционной станции. Речь идет 
не о национальной безопасности, а о 
торговле». сказал.
Вельд отметил, что они ожидают от 
кипрско-греческой стороны 
прозрачности в отношении своей роли 
на сомнительном рынке программного 
обеспечения.
скандал с подслушиванием в 
ГрецииВыяснилось, что Национальная 
разведывательная служба Греции (EYP) 
прослушивала телефоны лидера 
ПАСОК и члена Европарламента 
Никоса Андрулакиса и греческого 
журналиста Танасиса Кукакиса с 
«Хищником».После этого президент 
ЕМП Панайотис Контолеон подал в 
отставку на основании «небрежности в 
процессе сбора информации»,а «правая 
рука» и племянник Мицотакиса, 
генеральный секретарь премьер-
министра Григорис Димитриадис, 
подал в отставку после обвинений в 
том, что он имел коммерческие связи 
со шпионской компанией в вопрос.
Мицотакис сказал: «Это было 
неправильно. У меня не было знаний, я 
бы никогда не допустил этого, если бы 
они были». сделал заявление. 
Мицотакис, утверждая, что у ЕМП 
много врагов, которые хотят, чтобы 
она была слабой, сказал:

 «Если какие-то темные силы за 
пределами Греции работают над каким-
либо планом нестабильности в стране, 
они должны знать, что Греция сильна». 
он говорил.
Греческая оппозиционная партия ПАСО 
Скандал разгорелся из-за 
прослушивания Национальным 
разведывательным управлением (EYP) 
телефонных разговоров лидера Кун и 
члена Европарламента Никоса 
Андрулакиса и журналиста Танасиса 
Кукакиса.
Комиссия Европейского союза (ЕС) 
запросила у Греции информацию о 
продолжающемся расследовании случаев 
прослушивания телефонных разговоров 
с «Хищником».
Скандал со «шпионским фургоном»
Скандал со «шпионским фургоном» 
разразился в кипрско-греческой части 
2019 года.
Один из электронных подслушивающих 
устройств производства компании 
"WiSpear" с возможностью 
прослушивания частных телефонных 
разговоров он установил на автомобиль 
типа пикап, а остальные - на чемоданы.
В ходе расследования кипрско-греческой 
полиции было установлено, что 
компания, которая создала точку доступа 
Wi-Fi с антеннами, подключенными к 
серверу компании, установленному в 
трех точках в аэропорту Ларнаки, 
установила системы мониторинга как в 
здании компании, так и в пикапе. 
грузовая машина.
С другой стороны, Высший уголовный 
суд греков-киприотов начал 
расследование после того, как в 
греческой части было опубликовано 
интервью, данное прессе одним из 
должностных лиц компании, и 
приговорил компанию к штрафу в 
размере 76 тысяч евро (в феврале 2022 
г. ) по 42 обвинениям, включая 
прослушивание частных телефонных 
разговоров и кражу электронных 
данных, позволивших это сделать.
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Rusya Devlet Başkanı Putin: 
Farklı kıtalarda çok sayıda 
müttefike sahip olmaktan 
memnuniyet duyuyoruz

Президент России Путин: Мы 
рады, что у нас много союзников 
на разных континентах

Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin, 
Latin Amerika, Asya ve Afrika 
devletleriyle güçlü ilişkilere değer 
verdiklerini belirterek, "Ülkemizin 
farklı kıtalarda çok sayıda müttefike, 
ortağa ve benzer düşünceyi 
benimseyen insanlara sahip 
olmasından memnuniyet duyuyoruz. 
Bunlar, sözde hegemonyanın önünde 
eğilmeyen devletlerdir." dedi.

Putin, Moskova bölgesinde 21 
Ağustos'a kadar sürecek "Armiya" 
isimli 8. Uluslararası Askeri-Teknik 
Forumu'nun açılışında konuştu.

Rusya'nın, askeri-teknik iş birliğinin 
geniş ve kapsamlı bir şekilde 
geliştirilmesinden yana olduğunu 
vurgulayan Putin, bu tür iş 
birliklerinin, şimdi daha fazla ortaya 
çıkan çok kutuplu bir dünya 
düzeninde daha da önemli hale 
geldiğini söyledi.

Putin, Rusya'nın çok sayıda müttefike 
sahip olmasını da memnuniyetle 
karşıladıklarını belirterek, "Ülkemizin 
farklı kıtalarda çok sayıda müttefike, 
ortağa ve benzer düşünceyi 
benimseyen insanlara sahip 
olmasından memnuniyet duyuyoruz. 

Президент России Владимир Путин 
заявил, что они ценят крепкие 
отношения с государствами 
Латинской Америки, Азии и Африки: 
«Нам приятно, что у нашей страны 
много союзников, партнеров и 
единомышленников на разных 
континентах. называется гегемонией». 
сказал.
Путин выступил на открытии VIII 
Международного военно-
технического форума «Армия», 
который продлится до 21 августа в 
Московской области.
Подчеркнув, что Россия выступает за 
широкое и всестороннее развитие 
военно-технического сотрудничества, 
Путин сказал, что такое 
сотрудничество приобретает еще 
большее значение в многополярном 
мироустройстве, которое сейчас все 
больше формируется.
Заявив, что они также приветствуют 
многочисленных союзников России, 
Путин сказал: «Нам приятно, что у 
нашей страны много союзников, 
партнеров и единомышленников на 
разных континентах. Это государства, 
которые не склоняются перед так 
называемой гегемонией». сказал.

Констатировав, что эти страны 
могут идти независимым путем, 
Путин сказал: «Они выбирают 
суверенный, независимый путь 
развития. Они хотят решать 
вопросы глобальной и 
региональной безопасности 
коллективно, с учетом 
международного права, взаимной 
ответственности и интересов друг 
друга. Таким образом, они 
способствовать защите 
многополярного мира». он сказал.
Отметив, что у России прочные 
отношения, особенно со странами 
Латинской Америки, Азии и 
Африки, Путин сказал: «Мы 
искренне дорожим крепкими, 
дружескими и искренне 
доверительными отношениями с 
государствами Латинской 
Америки, Азии и Африки. От 
стрелкового оружия до 
бронетехники и артиллерии до 
наши союзники и партнеры. Мы 
готовы предложить самое 
современное вооружение, от 
боевой авиации до беспилотных 
летательных аппаратов». 
использовали фразы.

Bunlar, sözde hegemonyanın 
önünde eğilmeyen devletlerdir." 
dedi.

Söz konusu ülkelerin bağımsız bir 
yol izleyebildiklerini dile getiren 
Putin, "Egemen, bağımsız bir 
kalkınma yolu seçiyorlar. Küresel ve 
bölgesel güvenlik konularını 
uluslararası hukuk, karşılıklı 
sorumluluk ve birbirlerinin 
çıkarlarını dikkate alarak toplu bir 
şekilde çözmek istiyorlar. Böylece 
çok kutuplu bir dünyanın 
korunmasına katkıda bulunuyorlar." 
diye konuştu.

Rusya'nın özellikle Latin Amerika, 
Asya ve Afrika'daki ülkelerle güçlü 
ilişkilere sahip olduğunu kaydeden 
Putin, "Latin Amerika, Asya ve 
Afrika devletleriyle güçlü, dostane 
ve gerçekten güvene dayalı ilişkilere 
içtenlikle değer veriyoruz. 
Müttefiklerimize ve ortaklarımıza, 
küçük silahlardan zırhlı araçlara ve 
topçulara, askeri havacılıktan 
insansız hava araçlarına kadar en 
modern silahları sunmaya hazırız." 
ifadelerini kullandı.
KAYNAK:AA
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İletişim Başkanı 
Altun'dan küresel medya 
ve teknoloji şirketlerine 
"Türkiye" mektubu
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı Altun, 
mektubunda, dünyanın önde gelen medya 
kuruluşları ile teknoloji şirketlerinden ülke 
isminin "Türkiye" olarak kullanılması 
noktasında hassasiyet gösterilmesini istedi.

Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanı Fahrettin Altun, 
dünyanın önde gelen medya 
kuruluşları ve teknoloji 
şirketlerine mektup gönderdi.
Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığından yapılan 
açıklamaya göre, 
Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığı, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan imzasıyla 
4 Aralık 2021'de yayımlanan 
"Marka Olarak Türkiye 
İbaresinin Kullanımı" genelgesi 
doğrultusunda uluslararası 
alanda "Türkiye" ibaresinin 
kullanımını yaygınlaştırmaya 
yönelik stratejik iletişim 
çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor.
İletişim Başkanlığı tarafından 
yürütülen "Hello Türkiye" 
kampanyası tüm dünyada ses 
getirirken, yabancı dillerde ülke 
isminin "Türkiye" olarak 
kullanımına yönelik girişime, 
yurt dışı merkezli teknoloji 
şirketleri ve medya kuruluşları 
da dahil ediliyor.
Bu kapsamda Cumhurbaşkanlığı 
İletişim Başkanı Fahrettin Altun, 
dünyanın önde gelen medya 
kuruluşları ve teknoloji 
şirketlerine mektup gönderdi.
Altun, dünyanın 5 farklı 
kıtasından 18 farklı ülkede 
merkezi bulunan yayın 
kuruluşlarının üst düzey 
yöneticilerine hitaben yazdığı 
mektupta, üretilen haber yazısı, 
yayın, bülten, köşe yazı başta 
olmak üzere her türlü habercilik 
faaliyetlerinde ve içerik 
üretiminde "Türkiye" ifadesinin 
kullanılmasının önemini 
vurguladı.

Medya kuruluşlarının yanı sıra 
dünyanın önde gelen 25 teknoloji 
şirketinin üst düzey yöneticilerine 
ve ülke temsilcilerine yönelik de 
mektup gönderen Altun, söz 
konusu şirketlerin arama 
motorları, dijital oyunlar, ofis 
uygulamaları, mobil aplikasyonlar, 
tercüme uygulamaları, etiketleme 
gibi birçok başlık altındaki her 
türlü ürün ve hizmetlerinde 
"Türkiye" ibaresinin kullanılmasını 
talep etti.
Mektupta başta Birleşmiş Milletler 
olmak üzere OECD, WTO gibi 
uluslararası örgütlerin resmen 
"Türkiye" kullanımını 
benimsediğini hatırlatan Altun, 
yurt dışı merkezli teknoloji 
şirketleri ve medya 
kuruluşlarından da ülke ismini 
kullanırken aynı hassasiyeti 
göstermelerini istedi.
Mektup gönderilen medya 
kuruluşları arasında National 
Geographic, Forbes, The 
Economist, Der Spiegel gibi 
uluslararası dergiler, Die Welt, 
Deutsche Welle, Sputnik, Russia 
Today, Washington Post, The 
Telegraph, CNN, Al Jazeera, 
France 24, Guardian, Le Monde, 
The Times of India ve New York 
Times gibi uluslararası gazete ve 
televizyon kanalları ile Reuters, 
Associated Press, AFP, Nikkei gibi 
uluslararası haber ajansları yer 
alırken, teknoloji şirketlerinin 
arasında da Google, Samsung, 
YouTube, Netflix, TikTok, 
Yandex, Meta, Tesla, Amazon, 
Spotify, HBO, Disney+, Sony, 
Toshiba, Lenovo, Apple, 
Microsoft, Instagram, Twitter, 
Huawei ve Apple bulunuyor.
KAYNAK:AA

Письмо «Турция» от директора 
по коммуникациям Алтуна 
глобальным медиа и 
технологическим компаниям
В своем письме президентский директор по связям 
с общественностью Алтун попросил ведущие 
мировые медиа-организации и технологические 
компании проявлять осторожность в отношении 
использования названия страны как «Турция».

Президентский директор по связям с 
общественностью Фахреттин Алтун 
направил письмо ведущим мировым 
медиаорганизациям и 
технологическим компаниям.
Согласно заявлению Управления по 
коммуникациям при Президенте, 
Управление по коммуникациям при 
Президенте продолжает свои 
стратегические коммуникационные 
усилия по популяризации 
использования термина «Турция» на 
международной арене в соответствии с 
циркуляром «Использование Турции в 
качестве Бренд», выпущенный 4 
декабря 2021 года за подписью 
президента Реджепа Тайипа Эрдогана.
В то время как кампания «Привет, 
Турция», проводимая Управлением по 
коммуникациям, оказала влияние во 
всем мире, иностранные 
технологические компании и медиа-
организации также включены в 
инициативу по использованию 
названия страны как «Турция» в 
иностранных сообщениях. языки.
В этом контексте директор по связям с 
общественностью президента 
Фахреттин Алтун направил письмо 
ведущим мировым 
медиаорганизациям и 
технологическим компаниям.
В своем письме, адресованном 
руководителям вещательных 
организаций со штаб-квартирами в 18 
разных странах на 5 разных 
континентах мира, Алтун подчеркнул 
важность использования слова 
«Турция» во всех видах 
журналистской деятельности и 
производства контента, особенно в 
новостных статьях. , публикации, 
бюллетени и колонки.

Помимо медиа-организаций, Алтун 
направил письмо высшему 
руководству и представителям стран 
25 ведущих технологических 
компаний мира и сообщил, что они 
участвуют во всех видах продуктов и 
услуг по многим направлениям, 
таким как поисковые системы, 
цифровые игры, офисные 
приложения, мобильные 
приложения, приложения для 
перевода, маркировка.Он потребовал 
использования словосочетания 
«Турция».
Напомнив, что международные 
организации, такие как ООН, ОЭСР 
и ВТО, официально приняли 
использование слова «Турция» в 
письме, Алтун попросил 
иностранные технологические 
компании и медиа-организации 
проявлять такую же осторожность 
при использовании названия страны.
Среди СМИ, которым было 
направлено письмо, такие 
международные журналы, как 
National Geographic, Forbes, The 
Economist, Der Spiegel, Die Welt, 
Deutsche Welle, Sputnik, Russia Today, 
Washington Post, The Telegraph, 
CNN, Al Jazeera, France 24 , Guardian, 
Le Monde, международные газеты и 
телеканалы, такие как Times of India 
и New York Times, а также 
международные информационные 
агентства, такие как Reuters, 
Associated Press, AFP, Nikkei, в то 
время как технологические 
компании включают Google, 
Samsung, YouTube, Netflix, TikTok, 
Yandex, Meta, Tesla, Amazon, Spotify, 
HBO, Disney+, Sony, Toshiba, Lenovo, 
Apple, Microsoft, Instagram, Twitter, 
Huawei и Apple.
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Letonya, Türk savunma sanayisi ile iş birliğine büyük ilgi duyuyor
Letonya Dışişleri Bakanı Rinkevics, "Savunma sanayii alanında iş birliğine büyük ilgi var. Savunma 
sanayimiz Türk savunma sanayisi ile iş birliğine çok ilgi gösteriyor. Savunma bakanlığımız da bazı 
tedarik fırsatları arıyor." dedi.

Letonya Dışişleri Bakanı Edgars 
Rinkevics, ülkesinin Türk savunma 
sanayisi ile iş birliğine ve Türkiye'nin 
"dron" sektörüne yoğun ilgi 
gösterdiğini belirterek, "Bayraktar 
insansız hava araçları alıp Ukrayna'ya 
teslim etmek için para toplayan 
Letonyalılar olduğunu biliyorum." dedi.
Rinkevics, Anadolu Ajansının 
gündeme ve Letonya-Türkiye 
ilişkilerine dair sorularını yanıtladı.
Türkiye'yi en son 6 yıl önce ziyaret 
ettiğini bildiren Rinkevics, buna 
rağmen Dışişleri Bakanı Mevlüt 
Çavuşoğlu ile sürekli iletişimde 
olduklarını kaydetti.
Rinkevics, Çavuşoğlu ile dünkü 
görüşmesinin özellikle Rusya-Ukrayna 
savaşının ardından bölgede yaşanan 
gelişmeleri anlamak açısından önemli 
olduğunu belirtti.
Bakan Çavuşoğlu ile İstanbul'da 
imzalanan tahıl anlaşması hakkında 
detaylıca görüştüklerini, Rusya-
Ukrayna savaşının çözümü konusunu 
da ele aldıklarını ifade eden Rinkevics, 
öte yandan Çavuşoğlu ile ikili siyasi ve 
ekonomik ilişkiler, Güney 
Kafkasya'daki gelişmeler ve NATO 
genişlemesi konularını 
değerlendirdiklerini dile getirdi.
Türkiye- Letonya siyasi ve ekonomik 
ilişkilerine değinen Rinkevics, ticari 
ilişkileri geliştirmenin her zaman 
mümkün olduğunu vurguladı.
Rinkevics, "Savunma sanayii alanında iş 
birliğine büyük ilgi var. Savunma 
sanayimiz Türk savunma sanayisi ile iş 
birliğine çok ilgi gösteriyor. Savunma 
bakanlığımız da bazı tedarik fırsatları 
arıyor." dedi.
Türkiye ile diğer iş birliği alanlarının 
dijital ve bilişim sektörü ile turizm 
olduğunu vurgulayan Rinkevics, 
Letonya vatandaşlarının Türkiye'ye 
yapacakları seyahatlerde vizesiz kalış 
süresinin 3 aya çıkarılması kararının iş 
ve turizm ilişkilerini geliştirmek için iyi 
bir adım olduğunu belirterek 
Türkiye'ye teşekkür etti.

Rinkevics, Çavuşoğlu ile bir sonraki 
Letonya Ortak Ekonomik ve Ticaret 
Komitesi (JETCO) toplantısının 
gerekliliklerini de görüştüklerini 
aktardı.

Ukrayna'ya teslim etmek üzere 
"Bayraktar TB2" alımı için para 
toplayan Letonyalılar var

Letonya'nın Türkiye'den Bayraktar 
TB2 satın alıp almayacağının 
sorulması üzerine Rinkevics, bunun 
savunma bakanının vereceği bir 
karar olduğunu söyledi.

Rinkevics, Letonya Savunma Bakanı 
Artis Pabriks'in Bayraktar TB2'leri 
test etmek için gerçekten 
ilgilendiğini belirterek, "Bayraktar 
insansız hava araçları alıp 
Ukrayna'ya teslim etmek için para 
toplayan Letonyalılar olduğunu 
biliyorum. Yani böyle bir durum da 
var. Bu insansız hava araçları, 
Ukrayna Silahlı Kuvvetleri için 
Ruslara karşı çok etkili bir savunma 
aracı olarak görülüyor. Bu yüzden 
savunma bakanlığımız onları satın 
alma olasılığını araştırmakla çok 
ilgileniyor. Ancak satın almadan 
önce onları test etmek istersiniz. 
İklim ve hava koşulları bir yerden 
başka bir yere farklılık gösteriyor ve 
başka şeyler de var. Ama ilginin 
olduğu açık." diye konuştu.

Türkiye’nin hangi savunma sanayi 
ürünlerinin ilgilerini çektiği 
yönündeki soruya yanıt veren 
Rinkevics, "Dron sektörünüze 
oldukça ilgi var." dedi.

Rinkevics, Letonya savunma 
sanayisi ile Türk savunma sanayisi 
arasında bağ kurulmaya 
çalışıldığına işaret ederek, "Yani 
sadece satın alma değil, aynı 
zamanda bu karşılıklı iş birliğinin 
yollarını bulmaya çalışmaktır. 
Meslektaşlarımızın burada üretilen 
farklı mühimmat türlerine baktığını 
da biliyorum." değerlendirmesini 
yaptı.

Türkiye ile savunma sanayisi alanında 
diğer iş birliği alanlarına değinen 
Rinkevics, bunların "siber savunma" 
ve "siber güvenlik" alanları olduğunu 
kaydetti.
Rinkevics, iki ülkenin bu konuda 
gerekli yazılımları geliştirmesinin 
önemine dikkati çekerek, bunların 
Türkiye ve Letonya'nın her türlü 
saldırıya karşı gerekli siber savunmayı 
sağlamasına yardımcı olacağını dile 
getirdi.
Türkiye'nin tahıl anlaşmasındaki 
başarısı "dikkate değer"
Türkiye’nin tahıl anlaşmasındaki 
rolünü değerlendiren Rinkevics, 
Türkiye'nin tahıl krizinin aşılması 
konusundaki çabalarını ve oynadığı 
rolü takdir ederek, şunları kaydetti:
"Türk hükümetinin şimdiye kadar 
gıda güvenliği sorununu çözmek ve 
tahıl ihracatını güvence altına almak 
için Ukrayna ile Rusya ve Birleşmiş 
Milletler ile ortak çalışması dikkate 
değer bir başarıdır. Bu anlaşmanın 
uygulanıyor olması da çok önemli 
olan bir şey. Anlaşmanın 
imzalanmasının ertesi günü, Rusların 
Odessa limanına füze atması üzerine 
biraz tedirgin olduk. Ama şimdi 
konuşurken, anlaşmanın işe 
yaradığını, tahıl taşıyan gemilerin 
Odessa'dan ve diğer Ukrayna 
limanlarından ayrıldığını görüyoruz."
Rinkevics, savunma ve güvenlik 
alanında Avrupa Birliğinin 
Yapılandırılmış Daimi İş Birliği 
(PESCO) projelerine Türkiye'nin 
katılımına nasıl baktıklarının 
sorulması üzerine, Türkiye de dahil 
olmak üzere, tüm NATO üyelerinin 
AB savunma projelerine katılımını 
memnuniyetle karşıladıklarını belirtti.
AB'de kararların oy birliği temelinde 
alındığını ve bazen ayrıntıların 
tartışılmasının ve bazı ülkelerin ikna 
edilmesinin zaman aldığını kaydeden 
Rinkevics, her zaman karşılıklı anlayış 
elde etmeye çalıştıklarını söyledi.

"Ukrayna kazanırsa daha 
güvende oluruz"

Rusya'nın Ukrayna'ya karşı 
başlattığı savaşın Letonya 
tarihinin trajik dönemlerini 
anımsattığını anlatan 
Rinkevics, savaşın 6. ayında 
olunmasına rağmen 
Ukraynalılar için "büyük bir 
duygusal destek" olduğunu 
vurguladı.

Savunma harcamalarını 
artıracakları bilgisini veren 
Rinkevics, şöyle devam etti:

"Ukrayna, Ruslarla savaşırken 
aynı zamanda Avrupa'nın ve 
Letonya'nın bağımsızlığı ve 
güvenliği için de savaşıyor. Bu 
açıdan bakıldığında, 
Ukrayna'yı desteklemek için 
mümkün olan her şeyi 
yapmamız gerektiğine 
inanıyoruz. NATO 
müttefiklerimize güveniyoruz, 
ülkemizi korumamıza 
yardımcı olmak için ellerinden 
geleni yaptıklarını biliyoruz. 
Daha fazlasını yapmamız 
gerektiğini de biliyoruz. Bu 
yüzden savunma 
harcamalarımızı yüzde 2,5'e 
çıkarıyoruz. Belki gelecekte 
meclis kararıyla bu sayı daha 
da artacak. Ayrıca, gelecekte 
bir gün Kremlin'deki bazı 
adamların bir sonraki ülkenin 
Polonya, Baltık Devletleri veya 
başka bir ülke olması 
gerektiğini düşünmemesi için 
Ukrayna'nın kazanmasına 
yardım etmeleri gerektiğine 
inanıyoruz. Dolayısıyla, 
Ukrayna kazanırsa daha 
güvende oluruz. Bu yüzden 
Ukrayna'yı elimizden 
geldiğince desteklememiz 
gerektiğine inanıyoruz."
KAYNAK:AA
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Латвия очень заинтересована в сотрудничестве с турецкой 
оборонной промышленностью
Министр иностранных дел Латвии Ринкевичс сказал: «Существует большой интерес к 
сотрудничеству в области оборонной промышленности. Наша оборонная 
промышленность очень заинтересована в сотрудничестве с турецкой оборонной 
промышленностью. Наше министерство обороны также ищет возможности для поставок». 
сказал.
Министр иностранных дел Латвии Эдгарс Ринкевичс 
заявил, что его страна проявляет большой интерес к 
сотрудничеству с турецкой оборонной 
промышленностью и турецким сектором 
«беспилотников»: «Я знаю, что есть латыши, которые 
собирают деньги, чтобы купить беспилотники Bayraktar 
и доставить их в Украину». сказал.

Ринкевичс ответил на вопросы агентства Anadolu о 
повестке дня и латвийско-турецких отношениях.

Отметив, что последний раз он посещал Турцию 6 лет 
назад, Ринкевичс отметил, что, несмотря на это, они 
находились на постоянной связи с министром 
иностранных дел Мевлютом Чавушоглу.

Ринкевичс заявил, что вчерашняя встреча с Чавушоглу 
была важна с точки зрения понимания событий в 
регионе, особенно после российско-украинской войны.

Ринкевичс заявил, что они подробно обсудили зерновое 
соглашение, подписанное в Стамбуле с министром 
Чавушоглу, а также обсудили решение российско-
украинской войны.

Касаясь политических и экономических отношений 
между Турцией и Латвией, Ринкевичс подчеркнул, что 
всегда можно развивать торговые отношения.

Ринкевичс сказал: «Существует большой интерес к 
сотрудничеству в области оборонной промышленности. 
Наша оборонная промышленность очень заинтересована 
в сотрудничестве с турецкой оборонной 
промышленностью. 

Наше министерство обороны также ищет возможности 
для поставок». сказал.

Подчеркнув, что другими сферами сотрудничества с 
Турцией являются цифровой и информационный сектор 
и туризм, Ринкевичс поблагодарил Турцию, заявив, что 
решение увеличить срок безвизового пребывания 
граждан Латвии до 3 месяцев во время их поездок в 
Турцию является хорошим шагом к улучшению деловых 
и туристических отношений.

Ринкевичс заявил, что они также обсудили требования 
следующей встречи Латвийского объединенного 
экономического и торгового комитета (JETCO) с 
Чавушоглу.

Там латыши собирают деньги на закупку "Байрактара 
ТБ2" для доставки в Украину

На вопрос, будет ли Латвия покупать Bayraktar TB2 у 
Турции, Ринкевичс сказал, что это решение должен 
принять министр обороны.

Ринкевичс заявил, что министр обороны Латвии Артис 
Пабрикс действительно заинтересован в испытаниях 
Bayraktar TB2: «Я знаю, что есть латыши, которые 
собирают деньги, чтобы купить беспилотные 
летательные аппараты Bayraktar и доставить их в 
Украину. транспортных средств,Они рассматриваются 
как очень эффективное средство защиты от русских для 
ВСУ.Поэтому наше министерство обороны очень 
заинтересовано в изучении возможности их закупки.Но 
вы хотите испытать их перед покупкой.Климат и 
погодные условия от места к месту разные, и прочее 
тоже. Но видно, что интерес есть. он сказал.

Отвечая на вопрос о том, в какой продукции оборонной 
промышленности заинтересована Турция, Ринкевичс 
сказал: «Ваша индустрия беспилотников вызывает 
большой интерес». сказал.

Отметив, что существует попытка 
установить связь между латвийской 
оборонной промышленностью и 
турецкой оборонной промышленностью, 
Ринкевичс сказал: «Поэтому речь идет не 
только о закупках, но и о поиске путей 
такого взаимного сотрудничества. Я 
также знаю, что наши коллеги изучают 
различные типы боеприпасов, 
производимых здесь». дал свою оценку.
Касаясь других направлений 
сотрудничества с Турцией в сфере 
оборонной промышленности, Ринкевичс 
отметил, что это сферы «киберзащиты» и 
«кибербезопасности».
Ринкевичс обратил внимание на 
важность разработки обеими странами 
необходимого программного 
обеспечения в этом отношении и сказал, 
что это поможет Турции и Латвии 
обеспечить необходимую киберзащиту от 
всех видов атак.
Успех Турции в зерновой сделке 
«заметен»
Оценивая роль Турции в зерновом 
соглашении, Ринкевичс высоко оценил 
усилия и роль Турции в преодолении 
зернового кризиса и сказал:
«Тот факт, что турецкое правительство до 
сих пор работало в партнерстве с 
Украиной, Россией и ООН для решения 
проблемы продовольственной 
безопасности и обеспечения экспорта 
зерна, является выдающимся 
достижением. Реализация этого 
соглашения также очень важна. На 
следующий день после После подписания 
соглашения русские запустили ракеты в 
Одесский порт. "Нам было немного 
неловко, когда он приземлился. Но 
сейчас, пока мы говорим, мы видим, что 
соглашение сработало, и зерновозы 
уходят из Одессы и других Украинские 
порты».

Отвечая на вопрос, как они оценивают участие 
Турции в проектах структурированного 
постоянного сотрудничества Европейского 
союза (PESCO) в области обороны и 
безопасности, Ринкевичс заявил, что они 
приветствуют участие всех членов НАТО, 
включая Турцию, в оборонных проектах ЕС.
В ЕС решения принимаются на основе 
консенсуса, а иногда и в деталях. Отметив, что 
для обсуждения вопросов и убеждения 
некоторых стран требуется время, Ринкевичс 
сказал, что они всегда стараются достичь 
взаимопонимания.
«Мы будем в большей безопасности, если 
Украина победит»
Объясняя, что война, развязанная Россией 
против Украины, напоминает нам о 
трагических периодах латвийской истории, 
Ринкевичс подчеркнул, что, несмотря на то, 
что идет 6-й месяц войны, украинцам 
оказывается «большая эмоциональная 
поддержка».
Сообщая о том, что они увеличат свои расходы 
на оборону, Ринкевичс продолжил следующее:
«Поскольку Украина воюет с русскими, она 
также борется за независимость и безопасность 
Европы и Латвии. С этой точки зрения мы 
считаем, что должны сделать все возможное, 
чтобы поддержать Украину. Мы доверяем 
нашим союзникам по НАТО, они делают все 
возможное, чтобы помочь Мы защищаем нашу 
страну. Мы знаем, что нам нужно делать 
больше. Вот почему мы увеличиваем наши 
расходы на оборону до 2,5 процента. 
Возможно, в будущем эта цифра увеличится с 
решением парламента. Кремль увидит, что 
следующей страной будет Польша, Прибалтика 
или какая-то другая страна. "Мы считаем, что 
они должны помочь Украине победить, чтобы 
она не думала, что это должна быть страна. Так 
что, если Украина победит, мы будем в 
большей безопасности ... Вот почему мы 
считаем, что должны поддерживать Украину 
настолько, насколько это возможно».
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Avrupa'da iklim değişikliği son yılların en yoğun 
orman yangınlarına yol açıyor
Avrupa'da iklim değişikliğinin sonucu olarak görülen sıcak hava dalgaları, kıta 
genelinde son yılların en yoğun orman yangınlarının çıkmasına neden oluyor.

Sıcak hava dalgalarının etkisi sürerken 
yağışların az olması, orman 
yangınlarını daha tehlikeli hale 
getiriyor.
Temmuzdan bu yana etkisini gösteren 
sıcak hava dalgalarının yol açtığı 
yangınlar en çok Fransa, İspanya, 
İtalya ve Portekiz'de tahribata yol açtı.
İspanya'da 200 bin hektardan fazla 
alan kül oldu
İspanya'da ülkenin kuzeyindeki 
Galisya, orta kesimlerdeki Castilla y 
Leon ve Castilla La Mancha ile 
güneybatıdaki Extremadura 
bölgelerinde yaz başından bu yana 
etkili olan yangınlar, binlerce hektarlık 
alanı yok etti.
Yangınlardan en çok zarar gören bölge 
olan Galisya'nın Ourense kenti 
çevresinde etkili olan yangınlar 2 bin 
300 hektarlık alanı kül etti.
Extremadura'ya bağlı Caceres ili 
çevresindeki orman yangınlarından 
ötürü ise 500'den fazla kişi evlerinden 
tahliye edildi.
Yıl başından bu yana ülkede 37 büyük 
orman yangını çıkarken 200 bin 
hektardan fazla alan yandı.
Portekiz'de UNESCO korumasındaki 
alan yandı
İspanya'nın komşusu Portekiz'de de 6 
Ağustos'ta Covilha ve 11 Ağustos'ta 
Guarda bölgesine bağlı Linhares 
kentinde çıkan yangınlar, geniş 
ormanlık alanlarda tahribata yol açtı.
Portekiz Sivil Koruma Ajansı, son 
çıkan yangınların Birleşmiş Milletler 
Eğitim, Bilim ve Kültür Örgütü 
(UNESCO) koruması altındaki 17 bin 
hektarlık araziyi yok ettiğini açıkladı.
Yaklaşık son 100 yılının en sıcak 
temmuzunun yaşandığı ülkede, bu yıl 
içinde 79 bin hektar ormanlık alan 
yandı.

İtalya'da yangınlar, yerleşim 
yerlerini etkiledi
İtalya'da ise Slovenya 
sınırındaki Savogna d'Isonzo 
yakınlarında ormanlık alanda 
27 Temmuz'da başlayan 
yangın nedeniyle bazı yerleşim 
yerleri boşaltıldı.
Ülkenin kuzeybatısında 
Savona kenti yakınlarında 9 
Ağustos'ta çıkan orman 
yangınında da 120 kişi tahliye 
edildi.
Ülkede bu yıl 24 Temmuz'a 
kadar çıkan yangınlarda 27 bin 
883 hektarlık orman alanı 
zarar gördü.
Fransa, yangınlar için 
Avrupa'dan destek istedi
Son 70 yılın en kurak 
dönemini yaşayan Fransa'daki 
orman yangınları, temmuzun 
sonundan bu yana etkisini 
gösterirken hükümet, kendi 
kaynaklarıyla yangınlara 
müdahale etmekte zorlanıyor.
Ülkenin güneyindeki Aveyron 
ve güneybatısındaki Gironde 
bölgesinde yaklaşık bir 
haftadır süren orman 
yangınlarının daha fazla 
yayılmasını önlemek için 
Almanya, Romanya, Polonya, 
Avusturya ve Yunanistan'dan 
yüzlerce itfaiyeci, takviyede 
bulunmak üzere bölgeye geldi.
Uluslararası itfaiye desteği 
sayesinde yangınlar dün 
kontrol altına alınırken yangın 
bölgelerinde bir süredir kapalı 
tutulan otoyollar açıldı.
Fransa'da bu yıl en az 57 bin 
600 hektar yeşil alan, orman 
yangınları sebebiyle kül oldu.

Ulusal Bilimsel Araştırma 
Merkezi (CNRS) yetkilileri, 
Fransa'da aşırı sıcak ve 
kuraklıkların olağan hale 
gelebileceğini vurgularken 
ilerleyen yaz dönemlerinde su 
sıkıntısının kaçınılmaz olacağı 
uyarısında bulunuyor.
"Avrupa, çakmak taşına 
döndü" açıklaması
Avrupa Orman Yangınları 
Bilgi Sistemi (EFFIS), uzun 
süreli sıcak hava dalgaları ve 
yetersiz yağışların "Avrupa'yı 
adeta çakmak taşına 
dönüştürdüğü" ve yangınları 
hızla yayılır hale getirdiğini 
bildirdi.
Yılın başından bu yana orman 
yangınları nedeniyle kıta 
genelinde 660 bin hektarlık 
alanın kül olduğu bilgisini 
paylaşan EFFIS, yanan 
alanların Lüksemburg'un iki 
katından daha fazla alana 
tekabül ettiğini vurguladı.
EFFIS'in istatistiki 
tahminlerinde İspanya, 
Romanya, İtalya, Fransa ve 
Hırvatistan'da 2022'deki 
orman yangını sayısının, 
2006-2021 arasındaki yıllık 
ortalama yangın sayısını 
geçeceği öngörülüyor.
İstatistiklerde Fransa'da bu yıl 
sonuna kadar yangın sayısının 
269, İtalya'da 361, 
Romanya'da 741 ve 
İspanya'da 381'i bulabileceği 
belirtiliyor.
Avrupa'daki orman 
yangınları, kıta genelinde 
karbon yayılımı miktarını da 
son yılların en yoğun 
seviyelerine taşıdı.

2003'ten bu yana en yoğun karbon 
salınımı
Avrupa Birliğinin (AB) Copernicus 
uydu izleme sistemi, özellikle Fransa, 
İspanya ve Portekiz üzerinde yoğun 
karbon yayılımını kaydetti.
Uydu görüntülerinde, özellikle geçen 
hafta Fransa'da çıkan yangınlar 
nedeniyle yayılan dumanların 
yoğunluğu dikkati çekti.
Copernicus Atmosfer İzleme 
Servisinin (CAMS) raporuna göre, 
Küresel Yangın Asimilasyon Sistemi 
verilerinde kayıtların tutulduğu 
2003'ten beri en yüksek karbon salımı 
seviyesi, Fransa'da haziran-ağustos 
döneminde yangınların devam ettiği 
bölgede kaydedildi.
KAYNAK:AA
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Изменение климата в Европе стало причиной самых 
интенсивных лесных пожаров за последние годы
Волны тепла, наблюдаемые в результате изменения климата в Европе, вызывают 
самые интенсивные за последние годы лесные пожары на всем континенте.

Небольшое количество осадков при 
продолжающемся воздействии 
аномальной жары делает лесные 
пожары более опасными.
Пожары, вызванные аномальной 
жарой, которые продолжаются с июля, 
причинили наибольшие разрушения 
во Франции, Испании, Италии и 
Португалии.
В Испании сгорело более 200 000 
гектаров земли
В Испании пожары, продолжавшиеся 
с начала лета в Галисии на севере 
страны, Кастилии-и-Леоне и 
Кастилии-Ла-Манча в центральных 
частях страны и Эстремадуре на юго-
западе, уничтожили тысячи гектаров.
Пожары, охватившие город Оренсе в 
Галиции, регион, наиболее 
пострадавший от пожаров, выжгли 
площадь в 2 тысячи 300 гектаров.
Более 500 человек были эвакуированы 
из своих домов из-за лесных пожаров 
в провинции Касерес в Эстремадуре.
С начала года в стране произошло 37 
крупных лесных пожаров, сгорело 
более 200 тысяч гектаров земли.
В Португалии сгорела охраняемая 
ЮНЕСКО территория
В соседней с Испанией Португалии 
пожары, вспыхнувшие в Ковилье 6 
августа и в городе Линьярес региона 
Гуарда 11 августа, привели к 
уничтожению больших лесных 
массивов.
Агентство гражданской защиты 
Португалии сообщило, что последние 
пожары уничтожили 17 тысяч 
гектаров земли, находящейся под 
охраной Организации Объединенных 
Наций по вопросам образования, 
науки и культуры (ЮНЕСКО).

В стране, где пережили самый 
жаркий июль за последние 100 лет, в 
этом году сгорело 79 тысяч гектаров 
лесной площади.

Пожары в Италии затронули 
населенные пункты

В Италии некоторые населенные 
пункты были эвакуированы из-за 
пожара, который начался 27 июля в 
лесном массиве недалеко от Савонья-
д'Изонцо на словенской границе.

120 человек были эвакуированы из-
за лесного пожара 9 августа возле 
города Савона на северо-западе 
страны.

В результате пожаров, вспыхнувших 
в стране до 24 июля текущего года, 
пострадало 27 тысяч 883 га лесного 
массива.

Франция попросила европейцев 
поддержать тушение пожаров

Лесные пожары во Франции, которая 
пережила самый засушливый период 
за последние 70 лет, проявляют свои 
последствия с конца июля, в то 
время как правительству трудно 
реагировать на пожары 
собственными силами.

Сотни пожарных из Германии, 
Румынии, Польши, Австрии и 
Греции прибыли в регион для 
подкрепления, предотвращения 
дальнейшего распространения 
лесных пожаров, бушующих уже 
почти неделю в Авероне на юге 
страны и Жиронде на юго-западе. .

Благодаря международной 
поддержке пожарных, пожары вчера 
были взяты под контроль, а 
автомагистрали, которые некоторое 
время были закрыты, были открыты 
в районах возгорания.

По меньшей мере 57 600 гектаров 
зеленых насаждений во Франции 
в этом году были уничтожены 
лесными пожарами.

Представители Национального 
научно-исследовательского 
центра (CNRS) подчеркивают, что 
экстремальная жара и засуха 
могут стать обычным явлением во 
Франции, и предупреждают, что 
нехватка воды будет неизбежна в 
ближайшие летние месяцы.

Описание «Европа превратилась в 
кремень»

Европейская информационная 
система о лесных пожарах (EFFIS) 
сообщила, что продолжительные 
волны тепла и недостаточное 
количество осадков «превратили 
Европу в кремень» и быстро 
распространили пожары.

Делясь информацией о том, что с 
начала года из-за лесных пожаров 
по всему континенту пеплом 
засыпаны 660 000 гектаров земли, 
в EFFIS подчеркнули, что 
выгоревшие площади более чем в 
два раза превышают площадь 
Люксембурга.

Статистические оценки EFFIS 
прогнозируют, что количество 
лесных пожаров в 2022 году в 
Испании, Румынии, Италии, 
Франции и Хорватии превысит 
среднегодовое количество 
пожаров в период с 2006 по 2021 
год.

Статистика показывает, что к 
концу этого года количество 
пожаров во Франции может 
достигнуть 269, в Италии — 361, в 
Румынии — 741, в Испании — 381.

Лесные пожары в Европе также 
привели к тому, что количество 
выбросов углерода на континенте 
достигло самого интенсивного 
уровня за последние годы.
Самые интенсивные выбросы 
углерода с 2003 года
Система спутникового слежения 
Европейского союза (ЕС) Copernicus 
зафиксировала интенсивные 
выбросы углерода, особенно над 
Францией, Испанией и Португалией.
На спутниковых снимках обращает 
на себя внимание плотность 
распространения дыма, особенно из-
за пожаров во Франции на прошлой 
неделе.
Согласно отчету Службы 
мониторинга атмосферы 
«Коперник» (CAMS), самый высокий 
уровень выбросов углерода с 2003 
года, когда велись записи в данных 
Глобальной системы ассимиляции 
пожаров, был зафиксирован в 
регионе, где в июне-августе 
продолжались пожары во Франции. 
период.
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YPG/PKK işgalindeki petrol zengini Haseke'de halk yakıt bulamıyor
Terör örgütü YPG/PKK, Suriye'de işgalinde tuttuğu zengin petrol sahalarına sahip 
Haseke ilindeki halkı yakıttan mahrum bırakılıyor. Bölge halkı yakıtın kaçırılması 
nedeniyle krizin yaşandığını düşünüyor.

Suriye'de ülke petrol 
kaynaklarının yaklaşık yüzde 
90'nına ipotek koyan YPG/
PKK'lı teröristler, işgalinde 
tuttuğu bölgelerde yaşayan halkı 
bu zenginlikten mahrum 
bırakıyor.
Rumeylan gibi zengin petrol 
sahalarının bulunduğu Haseke 
ili de yakıt krizinin yaygın 
olduğu YPG/PKK işgalindeki 
bölgelerin başında geliyor.
İl genelinde çok sayıda akaryakıt 
istasyonunun bulunmasına 
rağmen terör örgütü, tekelinde 
tuttuğu yakıtın sadece 3 istasyon 
üzerinden satılmasına izin 
veriyor.
Hasat döneminin sürdüğü 
bölgede, siviller yakıt alabilmek 
için saatlerce uzun sırada 
bekliyor.
Yoğun kalabalık yüzünden 
aracına yakıt alamayanların 
büyük bir kısmı, karaborsadan 3 
katına yaklaşık 1200 Suriye 
lirasına (5 Türk lirası) mazotun 
litresini satın almak zorunda 
kalıyor.
Karaborsa ve petrol kaçakçılığı 
krizi derinleştiriyor
AA muhabirlerinin yerel 
kaynaklardan edindiği bilgiye 
göre, petrol gelirlerinden büyük 
kazanç sağlayan YPG/PKK, 
halktan kestiği yakıtı örgütle 
yakın ilişkilere sahip tüccarlar 
yoluyla karaborsaya sürüyor.
Örgütün rejim kontrolündeki 
bölgelere yakıt kaçırması da 
bölgede yaşanan krizin temel 
nedenlerinden birini 
oluşturuyor.
Terör örgütü, Esed rejimi ile 
petrol alışverişlerini rejime 
yakınlığıyla bilinen milis 
yöneticisi ve milletvekili Husam 
Katırcı aracılığıyla yürütüyor.

ABD'nin bölgedeki "ortağı" terör 
örgütü YPG/PKK, hem rejime petrol 
satarak hem de ABD Hazine 
Bakanlığının yaptırım listesinde yer 
alan Husam Katırcı ile ticaret yaparak 
ABD yasalarını ihlal ediyor.
Eski ABD Başkanı Donald Trump'ın 
21 Aralık 2019'da imzaladığı ve 17 
Haziran 2020'de yürürlüğe giren 
"Sezar Suriye Sivil Koruma Yasası"na 
göre, rejimin yerli petrol üretimini 
geliştirmesine yardımcı olmanın ve 
rejim ile ticari ilişkide bulunmanın 
yaptırım cezaları bulunuyor.
"Deniz gibi petrolümüz var ancak 
kaçırılıyor"
Haseke’nin Kamışlı ilçesinde yaşayan 
Şerif Naser, AA muhabirine, yüz 
binlerce sivilin yaşadığı ilde sadece 3 
yakıt istasyonunun çalıştığını söyledi.
İstasyona saat 05.00’te gelip 15.00 gibi 
ayrıldığını, yakıtın başka yerlere 
kaçırıldığını söyleyen Naser, 
"Vatandaşın aracının deposu ful 
doldurulmuyor. Oysa araçlara kotasız 
yakıt verilse bu kriz yaşanmazdı. Şu 
an büyük bir kriz var. Deniz gibi 
petrolümüz var ancak kaçırılıyor." 
diye konuştu.
"Başka şehirlere gidiyoruz"
Bir diğer Hasekeli Yaser Ali, ilde 
büyük bir yakıt krizinin yaşandığını 
dile getirerek "Günün yarısı yakıt 
kuyruğunda beklemede geçiyor. Yaz 
mevsiminde yakıt bolca bulunması 
gerekirken bu kriz neden? Dağıtmada 
eşitsizlik var ve yakıt başka yerlere mi 
kaçırılıyor bilmiyorum." ifadesini 
kullandı.
Her gün saatlerce sıra beklediğini 
söyleyen diğer Hasekeli Salih Ebu İsa 
da "Ana kaynakta yakıt bulunuyor 
ama dağıtımda sorun var. Bazen yakıt 
bulabilmek için başka şehirlere 
gidiyoruz." dedi.

KAYNAK:AA

Güney Kore: Kuzey Kore'yi nükleer 
silahlardan arındırmaya dair 
planımız yok
Güney Kore Devlet Başkanı Yoon Suk Yeol, Kuzey 
Kore'yi nükleer silahlardan arındırmaya yönelik 
planları olmadığını bildirdi.
Yoon'un diplomasi çağrısı ve açıklamaları, 
Kuzey Kore'nin batıdaki sahil kasabasından 
denize doğru füze atışlarının ardından geldi.
Kuzey Kore'de zorla bir yönetim değişikliği 
amacında olmadığını vurgulayan Yoon, iki 
ülke arasında sürdürülebilir barış için 
diplomasi çağrısında bulundu.
Yoon, ABD'nin müttefikleri için caydırıcılık 
stratejisinin Kuzey tarafının tehditlerine karşı 
gelişebileceğine dair umudunu ifade ederek 
Kuzey Kore'yi nükleer silahlardan arındırmaya
yönelik kendi planları olmadığını kaydetti.
Kuzey tarafına ekonomik yardım teklifine 
açıklık getiren Yoon, "Onlara 'Başlangıçta 
tamamen nükleer çalışmalara son verin.' 
demiyoruz. Bizim söylediğimiz, nükleer 
silahlardan tamamen arınmaya yönelik ilk 
adımın atılması karşılığında bazı yardımlarda 
bulunacağımızdır." ifadesini kullandı.
Nükleer silah karşıtı görüşlerini yineleyen 
Yoon, "Nükleer Silahların Yayılmasının 
Önlenmesi Antlaşması'nın (NPT) çok önemli 
ve kalıcı dünya barışı için gerekli olduğuna 
inanıyorum." dedi.

Öte yandan, bazı güvenlik uzmanları, 
çatışma durumunda Güney Kore'nin Kuzey 
Kore'nin olası saldırılarına aynı ölçüde yanıt 
veremeyeceği ve ABD'nin de müttefikini 
savunmak konusunda tereddüt edebileceği 
uyarısında bulunuyor.
Uzmanlar, bu sebeple Seul'ün 1990'larda 
kaldırılan ABD'ye ait nükleer silahların 
tekrar konuşlandırılması ya da Güney 
Kore'nin kendi caydırıcılığını oluşturması 

 gerektiğini savunuyor.
Yoon, Kuzey Kore'nin nükleer silahlardan 
arınmaya yönelik adımlar atması karşılığında 
ekonomik yardım teklifinde bulunmuştu.
- Kore Yarımadası'nın nükleer silahlardan
arındırılması müzakereleri
Kore Yarımadası'nın nükleer silahlardan
arındırılmasına yönelik diyalog, 2019'da
Hanoi'de gerçekleştirilen son görüşmenin
ardından durmuştu.
Kuzey Kore, bu yıl yeni füze denemeleri
yapmaya başlamıştı.
Pyongyang'ın bilinen 7'nci nükleer
denemesinin hazırlıklarını tamamladığına
dair bilgiler de gelen haberler arasında.

KAYNAK:AA
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Люди не могут найти топливо в богатом нефтью Хасеке, 
оккупированном YPG/PKK
Террористическая организация YPG/PKK лишает жителей провинции Хасеке, 
оккупировавшей богатые нефтяные месторождения, топлива. Местные жители 
думают, что кризис связан с контрабандой топлива.

Террористы YPG/PKK, заложившие 
около 90 процентов нефтяных 
ресурсов страны в Сирии, лишают 
людей, проживающих на 
оккупированных ими территориях, 
этого богатства.
Провинция Хасеке с богатыми 
нефтяными месторождениями, 
такими как Румейлан, также является 
одним из регионов, оккупированных 
YPG/PKK, где часто встречается 
топливный кризис.
Несмотря на то, что по всей 
провинции много заправочных 
станций, террористическая 
организация разрешает продавать 
монополизированное ею топливо 
только через 3 заправки.
В регионе, где продолжается уборка 
урожая, мирные жители часами стоят 
в длинных очередях, чтобы получить 
топливо.
Большая часть тех, кто не может 
достать топливо для своего 
транспорта из-за загруженности 
толпы, вынуждена покупать литр 
дизельного топлива на черном 
рынке, что в 3 раза превышает 1200 
сирийских лир (5 турецких лир).
Черный рынок и контрабанда нефти 
усугубляют кризис
По информации, полученной 
корреспондентами АА из местных 
источников, YPG/PKK, получающая 
большую прибыль от нефтяных 
доходов, продолжает сливать 
топливо с населения на черный 
рынок через торговцев, имеющих 
тесные связи с организацией.
Контрабанда горючего организацией 
в подконтрольные режиму регионы 
— одна из главных причин кризиса в 
регионе.

Террористическая организация осуществляет 
нефтяные сделки с режимом Асада через 
лидера ополчения и заместителя Хусама 
Катырджи, известного своей близостью к 
режиму.
Террористическая организация YPG/PKK, 
«партнер» США в регионе, нарушает законы 
США как продажей нефти режиму, так и 
торговлей с Хусамом Катырджи, который 
находится в санкционном списке 
Министерства финансов США.
В соответствии с «Законом Цезаря о защите 
гражданского населения Сирии», 
подписанным бывшим президентом США 
Дональдом Трампом 21 декабря 2019 г. и 
вступившим в силу 17 июня 2020 г., помощь 
режиму в развитии внутренней добычи 
нефти и установление коммерческих 
отношений с режимом подпадают под 
санкции. .
«Нефть у нас как море, но ее воруют»
Шериф Насер, проживающий в районе 
Камышлы города Хасеке, сообщил агентству 
Anadolu (AA), что в провинции, где 
проживают сотни тысяч мирных жителей, 
действуют только 3 заправочные станции.
Насер сказал, что он приехал на станцию в 
05.00 и уехал в 15.00, а горючее контрабандой 
вывезли в другие места. он сказал.
«Едем в другие города»
Ясер Али, еще один хасекели, заявил, что в 
провинции был серьезный топливный 
кризис, и сказал: «Полдня тратится на 
ожидание в очереди на топливо. Почему этот 
кризис, когда летом должно быть много 
топлива? Я не знаю, есть ли неравенство в 
распределении и контрабанда топлива в 
другие места». использовал фразу.
Сказав, что каждый день он стоит в очереди 
часами, другой хасекели Салих Эбу Иса 
сказал: «В основном источнике есть топливо, 
но есть проблема с распределением. Иногда 
мы ездим в другие города, чтобы найти 
топливо». сказал.

Южная Корея: у нас нет 
планов по денуклеаризации 
Северной Кореи
Президент Южной Кореи Юн Сок Ёль 
заявил, что не планирует 
денуклеаризацию Северной Кореи.

Призыв Юна к дипломатии и его 
замечания прозвучали после 
ракетных пусков из города на 
западном побережье Северной 
Кореи в море.
Подчеркнув, что он не намерен 
форсировать смену правительства 
в Северной Корее, Юн призвал к 
дипломатии для устойчивого мира 
между двумя странами.
Юн выразил надежду, что 
стратегия США по сдерживанию 
своих союзников может 
развиваться против угроз с 
северной стороны, отметив, что у 
них нет собственных планов по 
денуклеаризации Северной Кореи.
Разъясняя предложение 
экономической помощи северной 
стороне, Юн сказал: «Они 
собираются сказать: «Сначала 
остановите все ядерные работы». 
Мы говорим о том, что 
предоставим некоторую помощь в 
обмен на первый шаг к полной 
денуклеаризации». использовал 
фразу.
Повторяя свои антиядерные 
взгляды, Юн сказал: «Я считаю, что 
Договор о нераспространении 
ядерного оружия (ДНЯО) имеет 
решающее значение и необходим 
для прочного мира во всем мире». 
сказал.

С другой стороны, некоторые 
эксперты по безопасности 
предупреждают, что в случае 
конфликта Южная Корея не 
сможет в такой же степени 
ответить на возможные атаки 
Северной Кореи и США могут 
не решиться защищать своего 
союзника.
По этой причине эксперты 
утверждают, что Сеул должен 
либо передислоцировать 
американское ядерное оружие, 
которое было выведено в 1990-
е годы, либо Южной Корее 
следует создать собственные 
средства сдерживания.
Юн предложил экономическую 
помощь в обмен на шаги 
Северной Кореи по 
денуклеаризации.
Переговоры о денуклеаризации 
Корейского полуострова
Диалог о денуклеаризации 
Корейского полуострова 
застопорился после последней 
встречи в Ханое в 2019 году.
В этом году Северная Корея 
начала испытания новых ракет.
Также есть информация, что 
Пхеньян завершил подготовку 
к своему 7-му известному 
ядерному испытанию.
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Cezayir ve Fransa liderleri, ikili ilişkilerde 
yeni sayfa açmakta anlaştı
Cezayir Cumhurbaşkanı Abdulmecit Tebbun ile Fransız mevkidaşı Emmanuel Macron, yaklaşık 
bir yıldır artan gerginliğin ardından saygı ve çıkar dengesi ışığında ikili ilişkilerde yeni bir sayfa 
açma konusunda anlaştı.

Cumhurbaşkanı Tebbun, resmi 
temaslarda bulunmak üzere 
başkent Cezayir'e gelen 
Cumhurbaşkanı Macron ile 
Muradiye Sarayı'nda görüşmenin 
ardından ortak basın toplantısı 
düzenledi.
Konuşmada Tebbun, Macron ile 
ikili iş birliği konusunda birçok 
noktayı ele aldığını belirterek, 
ilişkileri, iki ülke arasında saygı 
ve çıkar dengesi ışığında 
geliştirmenin yollarını 
görüştüğünü ifade etti.
Tebbun, Fransa Cumhurbaşkanı 
ile iki ülke arasındaki ilişkilerin 
özgünlüğünü ve derinliğini 
yansıtan her zamanki açık 
sözlülükle "yapıcı görüşmeler" 
yaptığını belirtti.
Macron ise ziyaretinin ana 
hedeflerinden birinin ikili 
ilişkilerin geleceğine odaklanma 
olduğunu vurguladı.
İki tarafın da ikili ilişkilerde yeni 
bir sayfa açma konusunda 
anlaştığını belirten Macron, 
"Karmaşık ve acı dolu bir ortak 
tarihimiz var. Bu durum geleceğe 
bakmamızı engelledi. (İki 
ülkeden) Ortak tarihçilerin yer 
alacağı sömürge dönemi arşivleri 
üzerinde çalışacak ortak bir 
komite kurulmasına karar 
verdik." ifadelerini kullandı.
Hayatlar ve aynı zamanda 
tarihleriyle ilgili olduğundan 
dolayı geçmişten kurtulmanın 
imkansız olduğunu dile getiren 
Macron, "Ancak kendimiz ve 
gençlerimiz için geleceğe bakmak 
da bizim sorumluluğumuzdur." 
dedi.

Cezayir ile Fransa arasındaki 
gergin ilişkiler
Macron'un Tebbun'un daveti üzerine 
gerçekleşen Cezayir ziyareti, iki ülke 
arasındaki tarihsel sorunların 
çözümü başta olmak üzere son 
dönemde yaşanan çalkantılı 
ilişkilerin rayına girmesi için bir 
fırsat olarak görülüyor.
Cezayir'deki Fransız sömürgeciliğine 
bağlı çözülmeyen sorunların yanı 
sıra yakın zamanda Fransa'nın 
Cezayirlilere sağladığı vize kotasını 
kısıtlaması ile Cumhurbaşkanı 
Macron'un "sömürge dönemi öncesi 
bir Cezayir ulusunun varlığından 
şüphe duyduğuna" ilişkin söylemleri, 
iki ülke arasında uzun yıllardır 
devam eden gerginliği daha da 
artırdı.
Çözüm bekleyen tarihi sorunlar
Cezayir ile Fransa, yıllardır Fransız 
yetkililerin vermeyi reddettiği 
Cezayir arşivi ve Paris'teki İnsan 
Müzesi'nde bulunan halk devrimi 
liderlerinin kafataslarının iadesi 
başta olmak üzere olağanüstü 4 tarihi 
dosyayı müzakere ediyor.
Cezayir makamlarına göre, üçüncü 
dosya Fransa'nın 1960 ve 1966 yılları 
arasında Cezayir çölünde 
gerçekleştirdiği nükleer denemelerin 
kurbanları için tazminat, dördüncü 
dosya ise Bağımsızlık Savaşı 
(1954-1962) sırasında kaybolan 2 bin 
200 kişinin akıbetinin açıklığa 
kavuşturulmasıyla ilgili.
Fransa, sömürgeciliğe karşı halk 
direnişinin sembol isimlerinden 
bazılarının kafataslarının 2020'de 
teslim edilmesi dışında Cezayir'in 
hiçbir talebine yanıt vermedi.
KAYNAK:AA

Лидеры Алжира и Франции 
договорились открыть новую 
страницу в двусторонних 
отношениях
Президент Алжира Абдулмесит Теббун и его 
французский коллега Эммануэль Макрон 
договорились открыть новую страницу в 
двусторонних отношениях в свете баланса 
уважения и интересов после почти года 
эскалации напряженности.
Президент Теббун провел 
совместную пресс-конференцию с 
президентом Макроном, который 
прибыл в столицу Алжира для 
установления официальных 
контактов после встречи во дворце 
Мурадие.

В своем выступлении Теббун 
заявил, что обсудил с Макроном 
многие вопросы двустороннего 
сотрудничества и заявил, что они 
обсуждали пути развития 
отношений с учетом баланса 
уважения и интересов между двумя 
странами.

Теббун заявил, что провел 
«конструктивные переговоры» с 
президентом Франции с присущей 
ему откровенностью, отражающей 
оригинальность и глубину 
отношений между двумя странами.

Макрон подчеркнул, что одна из 
главных целей его визита — 

сосредоточиться на будущем 
двусторонних отношений.

Заявив, что обе стороны 
договорились открыть новую 
страницу в двусторонних 
отношениях, Макрон сказал: «У нас 
сложная и болезненная общая 
история. Эта ситуация мешала нам 
смотреть в будущее. Мы решили 
создать совместный комитет для 
работы над колониальной эпохой. 
архивы, в состав которых войдут 
совместные историки (из двух 
стран)». использовали фразы.

Выразив, что невозможно избавиться 
от прошлого, потому что речь идет о 
жизнях, а также об их истории, 
Макрон сказал: «Однако мы обязаны 
смотреть в будущее для себя и нашей 
молодежи». сказал.

Напряженные отношения между 
Алжиром и Францией.
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Kurt’ tan, Kırgızistan Ankara Büyükelçiliğine Taziye Mesajı
Uluslararası Sivil İnisiyatif Gazetesi İmtiyaz Sahibi ve Başkent Platformu Genel Başkan 
Yardımcısı Atillahan Kurt, Kırgızistan Ankara Büyükelçiliğine Taziyede Bulundu.

Uluslararası Sivil İnisiyatif Gazetesi İmtiyaz Sahibi ve 
Başkent Platformu Genel Başkan Yardımcısı Atillahan Kurt, 
Kırgızistan Ankara Büyükelçiliğine taziye de bulunarak bu 
hazin olaydan duyduğu üzüntüyü dile getirdi. 
Kurt, “Kıvançta Olduğu Gibi Acı Günlerde de Birlik ve 
Beraberliğimizi Tüm Dünyaya Kardeşlik Adına Örnek 
Teşekkül Etmesi İçin Bugün Buradayız Dedi”
Geçtiğimiz günlerde  Rusya'nın Ulyanovsk bölgesinin 
Nikolaevsky kentinde meydana gelen korkunç trafik 
kazasında 14 Kırgız kardeşimizin hayatını kaybettiğini 
büyük bir üzüntü ile öğrendim. 
Kırgızlar ve Türkler ezeli ve ebedi kardeştir.  İnsanlık ve 
Türk Dünyası iyi bilmelidir ki, Kırgız ve Türk kardeşliği 
yüzyıllarca kol kola, el ele, gönül gönüle sonsuza denk 
birlikte yaşayacaktır. Bu sebeple bizler, kıvançta, toyda, 
törede, fikirde, işte, dilde, inançta, beraber olduğumuz gibi 
acı günlerde de birlik ve beraberliğimizi tüm dünyaya 
kardeşlik adına örnek teşekkül etmesi için bugün buradayız. 
Maddi, manevi her türlü Kırgız halkının yanında 
olduğumuzu bir kez daha Kırgız halkının bilmesini isterim. 
Bu vesile ile kazada vefat eden Kırgız vatandaşlarımıza 
Allahtan rahmet diliyor yakınlarına başsağlığı ve sabır 
diliyor, yaralı kardeşlerimize de acil şifalar diliyorum dedi. 
KAYNAK: SİVİL İNİSİYATİF GAZETESİ

Атиллахан Курт выразил соболезнование посолу Кыргызской 
Республики в связи с дорожно-транспортном происшествием в 
Ульяновской области, в результате которого погибли граждане 
республики
Исполнительный 
директор журнала  
«Международная 
Гражданская 
Инициатива» также 
заместитель председателя 
«Столичной Платформы» 
Атиллахан Курт выразил 
глубокое сочувствие 
правительстве 
Кыргызстана в Анкаре. 

«Сегодня мы здесь, чтобы подать пример 
всему миру во имя нашего единства. Так 
как мы разделяем не только радость но и 
горе», – отметил Курт в обращении.
«С большой грустью узнал, что 14 
братьев-кыргызов погибли в результате 
аварии в  Ульяновской области 
Российской Федерации.
Кыргызы и турки являются братьями с 
давних времён. Все народы мира включая 
тюркских стран должны знать что 
кыргызско-турецкое братство будет 
длиться веками. Мы будем проходить все 
трудности рука об руку, сердце к сердцу», 
- сказал Атиллахан Курт.
Атиллахан Курт пожелал скорейшего 
выздоровления уцелевшим в аварии, а 
еще "выдержки и стойкости" родным и 
близким погибших.

Ankete göre, Cumhuriyetçilerin yüzde 59'u 2024'te 
Trump'ı başkan adayı görmek istiyor
ABD'de 2024 Başkanlık Seçimleri yaklaşırken, 2016 seçimlerini 
kazanarak bir dönem başkanlık yapan ancak 2020 seçimlerinde başkanlığı 
Demokrat rakibi Joe Biden'a kaybeden Cumhuriyetçi Donald Trump; 
anketlere göre partisinin en önde gelen adayı.
ABD'de yapılan anket, 
Cumhuriyetçi seçmenlerin yüzde 
59'unun 2024'teki başkanlık 
seçimlerinde eski Başkan Donald 
Trump'ı aday görmek istediğini 
ortaya koydu.
USA Today ve Ipsos'un ortaklaşa 
yaptığı ankete katılan 
Cumhuriyetçi seçmenlerin yüzde 
59'u Trump'ı 2024'te partilerinin 
adayı olarak görmek istediğini 
belirtirken, yüzde 41'i Trump 
yerine başka bir adayı görmeyi 
tercih ettiğini bildirdi.
Cumhuriyetçi seçmenlerin yüzde 
82'si Trump'ın aday olması 
durumunda 2024 seçimlerini 
kazanabileceğini düşündüklerini 
kaydetti.
Öte yandan ankete katılan 
Demokrat seçmenlerin sadece 
yüzde 44'ü mevcut Başkan Joe 
Biden'ı 2024'te aday görmek 
istediği, yüzde 56'sı da partiyi 
başka bir adayın temsil etmesi 
gerektiği yönünde görüş bildirdi.
KAYNAK: AA

59% республиканцев хотят видеть 
Трампа кандидатом в президенты в 
2024 году 
Согласно опросам, Дональд Трамп который выиграл 
выборы 2016 году но проиграл президентское кресло 
своему сопернику-демократу Джо Байдену на 
выборах 2020 года  является ведущим кандидатом от 
своей партии.
Опрос, проведенный в США, показал, что 59% республиканцев хотят 
выдвинуть кандидатуру бывшего президента Дональда Трампа на 
президентских выборах в 2024 году.

По результатам опроса, который провели общенациональная газета 
USA Today и социологическая служба Ipsos в то время как 59% 
избирателей заявили, что хотели бы видеть Трампа кандидатом в 2024 
году, остальные 41% республиканцев заявили, что предпочли бы видеть 
другого кандидата вместо Трампа. 
Также 82% избирателей верят в победу на выборах бышего 
презиндента Дональда Трампа.
С другой стороны, действующего главу США Джо Байдена поддержали 
порядка 44% респондентов-демократов, а 56% считают, что партию 
должен представлять иной кандидат.

ИСТОЧНИK; AA
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Kırgızistan'ın Ankara Büyükelçisi Ömüraliyev, ülkesinin 
turistlere sunduğu imkanları anlattı
Kırgızistan'ın Ankara Büyükelçisi Kubanıçbek Ömüraliyev, "Ülkemizin el değmemiş 
doğası, dağlık alanları, halk tarihi ve kültürel mirası turistlerin ilgisini çekmektedir." dedi.

Kırgızistan'ın Ankara Büyükelçisi 
Kubanıçbek Ömüraliyev, Kırgızistan'ın 
doğası, tarihi ve kültürel mirasıyla 
dikkati çektiğini belirterek, "Şüphesiz ki 
Kırgızistan turizm kaynakları açısından 
zengindir. Ülkemizin el değmemiş 
doğası, dağlık alanları, halk tarihi ve 
kültürel mirası turistlerin ilgisini 
çekmektedir. Kırgızistan'ın zengin 
kültürü ve tarihi, ülke çapındaki geziyi 
unutulmaz izlenimler ile 
doldurmaktadır." dedi.

Ömüraliyev, AA muhabirine yaptığı 
açıklamada, ülkesinin turizm 
potansiyeli ve turistlere sunduğu 
imkanları anlattı.

Turizmin Kırgızistan ekonomisi için 
öncelikli sektörlerden biri olduğunu 
kaydeden Ömüraliyev, "Tüm yabancı 
turistler için güvenlikten sonra 
gidilecek ülke seçiminde en önemli 
koşul, uçuşların güzergahı ve sıklığıdır. 
Bugün Bişkek-İstanbul güzergahında 
günde 5 defa, Bişkek-Antalya 
güzergahında günde bir defa ve Oş-
İstanbul güzergahında haftada 3 kez 
olmak üzere Kırgızistan ve Türkiye 
arasında direkt düzenli uçuşlar 
düzenlenmektedir." diye konuştu.

Ülkesinin 40'tan fazla ülke vatandaşına 
vizesiz seyahat imkanı sunduğunu ifade 
eden Ömüraliyev, Türk vatandaşlarının 
ise 60 güne kadar vizeden muaf olduğunu 
söyledi.

Kırgızistan vizesini almak için 
www.evisa.e-gov.kg üzerinden elektronik 
vize alınabildiğini hatırlatan Ömüraliyev, 
ülkesinin farklı tatil türleri imkanı 
sunduğunu belirterek şunları söyledi:

"Şüphesiz ki Kırgızistan turizm kaynakları 
açısından zengindir. Ülkemizin el 
değmemiş doğası, dağlık alanları, halk 
tarihi ve kültürel mirası turistlerin ilgisini 
çekmektedir. 

Kırgızistan'ın zengin kültürü ve tarihi, 
ülke çapındaki geziyi unutulmaz 
izlenimler ile doldurmaktadır. Ülke 
genelinde dağılmış yaklaşık 5 bin tarihi ve 
kültürel miras Kırgızistan’ın geçmişine 
göz atma fırsatını sunuyor.

Ülkemizin eşsiz doğal yerleri, dağ 
manzaraları ve temiz havası gerçekten 
nefes kesici. Kırgızistan’a seyahat etmeniz 
için en basit sebeplerdendir."

Türkiye ile Kırgızistan'ın ortak tarih, dil, 
kültür ve inançlarının Türk vatandaşları 
için rahat bir tatil imkanı sunduğuna da 
işaret eden Ömüraliyev, "Dil benzerliği 
sayesinde Türk vatandaşları rahat biçimde 
yerel halkla iletişim kurabilir. Bu nedenle 
eğlence garantilidir. Kırgızistan her gün 
yeni deneyimlerle dolu bir ülkedir. 
Bununla birlikte her zaman kendinizi 
evinizde hissedersiniz." ifadelerini 
kullandı.

Ülkede 4 bin metreyi aşan 29 zirve 
bulunuyor

Özellikle yüzölçümünün yüzde 90'ını 
Tanrı Dağları ve Pamir-Alay 
sıradağlarının oluşturduğu Kırgızistan'da 
yüksekliği 4 bin metreyi aşan 29, 3 bin 
metreyi aşan 45 zirve bulunuyor. 

Tüm dünyadan dağcıların rağbet ettiği 
Pobeda ve Han Tengri zirveleri ise 7 bin 
metrelik yükseklikleriyle dikkati çekiyor. 
Ülkenin dağlarında yürüyüş sporu için 
200 rota bulunurken, 50 doğa parkı yer 
alıyor.

Ülke dağlarında bulunan zirveler, yürüyüş 
rotaları ve parklarda çoğunlukla ulaşım ve 
geziler atlarla yapılıyor. Tanrı Dağları 
ayrıca üzerinde bulunan 2 binden fazla 
irili ufaklı göllerle turistlerin ilgisini 
çekiyor.

Bu göllerde çeşitli sporlar ve geziler de düzenlenirken yüksek 
dağlarda bulunan kayak tesisleri ile vadilerdeki nehirlerdeki 
ekstrem spor tesisleri dünyanın her noktasından turistleri 
ağırlıyor.

Tarihi İpek Yolu üzerindeki 3 ticaret rotasını da topraklarında 
barındıran Kırgızistan'ın bu rotada yer alan tarihi yerleşim yerleri 
ve yapıları, UNESCO'nun Dünya Kültür Mirası listelerinde yer 
alıyor.

Kırgızistan'ın Manas Destanı ise UNESCO'nun Somut Olmayan 
Kültürel Miras listesinde. Göçebe kültürünün önemli eserlerinden 
olan Manas'ın yanında ülkenin göçebe sporları da turistlerin 
ilgisini çekiyor.

Ülkenin kültürünü, dağlarını ve göçebe hayatını merak edenler 
için Kırgız obalarında çadırlarda kalma imkanı da sunuluyor. Bu 
obalarda kalanlar, göçebe hayatıyla ortaya çıkan Kırgız mutfağının 
kendine has yemeklerini de tatma fırsatı buluyor.

KAYNAK:AA
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В Анкаре рассказали о туристическом потенциале 
Кыргызстана
Кыргызстан привлекает туристов своей природой, историческим и 
культурным наследием, сказал посол республики в Анкаре Кубанычбек 
Омуралиев
Кыргызстан привлекает туристов своей природой, 
историческим и культурным наследием. Об этом в беседе с 
корреспондентом агентства «Анадолу» сказал посол КР в 
Анкаре Кубанычбек Омуралиев.

«Нет сомнения, что Кыргызстан богат туристическими 
ресурсами. Нетронутая природа, горные районы, фольклор 
и культурное наследие нашей страны привлекают 
внимание туристов. Богатая культура и история 
Кыргызстана наполняют путешествие по стране 

незабываемыми впечатлениями», - отметил дипломат.

По словам Омуралиева, туризм является одной из 
приоритетных отраслей экономики Кыргызстана. «Самым 
важным условием для всех иностранных туристов при 
выборе страны путешествия после безопасности являются 
маршруты и частота авиарейсов. На сегодняшний день 
налажены прямые регулярные рейсы между Кыргызстаном 
и Турцией. Авиарейсы Бишкек - Стамбул выполняются 5 
раз в день, Бишкек-Анталья- 1 раз в день. Число рейсов в 
неделю по направлению Ош – Стамбул составляет 3», - 
рассказал посол.

Он добавил, что Кыргызстан 
предоставляет безвизовый режим 
для граждан более 40 стран, а для 
граждан Турции действует 
безвизовый режим сроком до 60 
дней.

Посол напомнил, что желающие 
могут получить визу в режиме 
онлайн через сайт www.evisa.e-
gov.kg.

«Около 5 тысяч объектов 
историко-культурного наследия, 
разбросанных по всей стране, дают 
возможность заглянуть в прошлое 
Кыргызстана. Уникальные 
природные местности, горные 
ландшафты и свежий воздух 
нашей страны поистине 
захватывают дух. Это одни из 
главных причин для поездки в 
Кыргызстан», - продолжил 
Омуралиев.

Глава дипмиссии отметил, что общая 
история, язык, культура и 
вероисповедание народов Турции и 
Кыргызстана создают для турецких 
граждан еще более комфортные 
условия для отдыха в Кыргызстане. 
«Благодаря близости языков граждане 
Турции могут комфортно общаться с 
местными жителями. Поэтому 
насыщенный отдых гарантирован. 
Кыргызстан полон новых впечатлений 
на каждом шагу. Это страна, где вы 
всегда чувствуете себя как дома», - 
подытожил дипломат.

Кыргызстан - страна величественных 
горных хребтов Тянь-Шаня и Памиро-
Алая, занимающих 90 процентов 
территории страны. В КР 
расположены 29 горных вершин 
высотой более 4 000 метров и 45 пиков 
высотой более 3 000 метров, которые 
снискали этой земле славу «Страны 
небесных гор».



Газета Международная Гражданская Инициатива

Ağustos - Август 2022 
SİVİL İNİSİYATİF / Гражданская Инициатива




